

အရေးပေါ် ညွှန်ကြားချက် #28
အိမ်၌ ပို၍ ဘေးကင်းလုံခြုံခြင်း ညွှန်ကြားချက်

အမှန်အားဖြင့် ယခု COVID-19 ဟု အမည်ရသော ကိုရိုနာ ဝိုင်းရပ်စ်ကို 2019ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလတွင် သတိပြုမိခဲ့ပြီး အမေရိကန် ပြည်ထောင်စု၏ ပြည်နယ် အားလုံး အပါအဝင် ကမ္ဘာ့အနှံ့အပြားသို့ ပျံ့နှံ့လာပါသည်။

အမှန်အားဖြင့် COVID-19 ကို နိုင်ငံတကာနှင့် သက်ဆိုင်သည့် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး အရေးပေါ် အခြေအနေ တစ်ရပ် ဖြစ်ကြောင်းကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေး အဖွဲ့အစည်းမှ ဇန်နဝါရီလ 30ရက် 2020 တွင် ကြေညာခဲ့သည်။

အမှန်အားဖြင့် Wisconsin တွင် COVID-19 ကို တုံ့ပြန်ရန် အားထုတ်မှုများအတွက် ပံ့ပိုးသော ညွှန်ကြားထားသည့် ဌာနဆိုင်ရာအားလုံးနှင့် ပြည်သူ့ ကျန်းမာရေး အရေးပေါ် အခြေအနေ တစ်ရပ်ကို Tony Evers ပြည်နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးမှ မတ်လ 12ရက် 2020 တွင် ကြေညာခဲ့သည်။

အမှန်အားဖြင့် အမျိုးအသား အရေးပေါ်ဆိုင်ရာ ပတ်သက်မှု COVID-19 ကို သမ္မတ ဒေါက်တာထရမ်မှ မတ်လ 13ရက် 2020 တွင် ကြေညာခဲ့ပါသည်။

အမှန်အားဖြင့် ဧပြီလ 15ရက် 2020 မှ စတင်၍ အမေရိကန် ပြည်ထောင်စုတွင် 605,390 ဦးနှင့် Wisconsin တွင် 3,721 ဦး အပါအဝင် ကမ္ဘာ့အနှံ့ရှိ 1,914,916 ဦးသည် COVID-19 ရောဂါ ဖြစ်ပွားလျက် ရှိကြောင်း စစ်ဆေးတွေ့ရှိခဲ့ပါသည်။

အမှန်အားဖြင့် COVID-19 သည် ဧပြီလ 15ရက် 2020 မှစ၍ စီရင်စု 72ခုအနက် 65ခုတွင် COVID-19 ရောဂါပိုး တွေ့ရှိသူများ Wisconsin အနှံ့တွင် ရှိနေပါသည်။

အမှန်အားဖြင့် ကန့်သတ်ထားသည့် အခြေအနေများမှတစ်ပါး Wisconsin ရှိ လူတိုင်းသည် မိမိတို့ နေအိမ် သို့မဟုတ် နေထိုင်ရာနေရာတွင် နေထိုင်ရန် လိုအပ်ကြောင်း အိမ်၌ ပိုမိုဘေးကင်းလုံခြုံခြင်း ညွှန်ကြားချက် ဖြစ်သော အရေးပေါ် ညွှန်ကြားချက် #12 (နောက်ပိုင်းတွင် “အိမ်၌ ပိုမိုဘေးကင်းလုံခြုံခြင်း ညွှန်ကြားချက်” ဟု ညွှန်းဆိုပါမည်။) ကို Wisconsin ကျန်းမာရေး ဝန်ဆောင်မှုများ ဌာန၏ အတွင်းရေးမှူး သတ်မှတ်ခံရသူ ကျွန်ုပ် Andrea Palm မှ မတ်လ 24ရက် 2020 တွင် ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့ပါသည်။

အမှန်အားဖြင့် အိမ်၌ ပိုမိုဘေးကင်းလုံခြုံခြင်း ညွှန်ကြားချက်သည် Wisconsin တွင် COVID-19 ရောဂါကူးစက်မှုများ၏ ဖြစ်ပေါ်မှုကို နိမ့်ဆင်းသွားစေရန် လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ခြင်း ဖြစ်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့သည် ဤအခြေအနေကို ဖြစ်အောင် ဖန်တီးယူရသော အဆင့်မှ အဓိပ္ပာယ်ရှိသော တိုးတက်မှုများကို စတင်၍ မြင်တွေ့လာခဲ့ပါသည်။

အမှန်အားဖြင့် အိမ်၌ ပိုမိုဘေးကင်းလုံခြုံခြင်း ညွှန်ကြားချက်ကို ထုတ်ပြန်ခဲ့သည့် အချိန်တွင် Wisconsin ၌ COVID-19 ရောဂါပိုး တွေ့ရှိသူ အရေအတွက်သည် 3.4 ရက်တိုင်းတွင် နှစ်ဆဖြစ်နေပြီး ဧပြီလ 14ရက် 2020 မှစ၍ နှစ်ဆဖြစ်သည့် နှုန်းသည် ယခုအခါ 12ရက်ခန့်တွင် ဖြစ်ပါသည်။

အမှန်အားဖြင့် DHS မှ ရေးဆွဲဖန်တီးထားသော ပုံစံအရ ဧပြီလ 8ရက်တွင် COVID-19 ကြောင့် 440 နှင့် 1,500 ကြား သေဆုံးသူများ ရှိရန် Wisconsin ကို အစီအစဉ်ရေးဆွဲခဲ့သည်။ ဤအရေအတွက်များသည် ရောဂါပိုး တွေ့ရှိမှု ဖြစ်ရပ်များတွင် သိသာစွာ ပိုမိုလျှင်မြန်သည့် တိုးတက်မှုအပေါ် မူတည်ပါသည်။ သို့သော် အိမ်၌ ပိုမိုဘေးကင်းလုံခြုံခြင်း ညွှန်ကြားချက် ထုတ်ပြန်ပြီးချိန်မှစ၍ ဖြစ်ရပ် အရေအတွက်တွင် ပိုမိုလျှင်မြန်သည့် တိုးတက်မှုသည် လျော့နည်းလာခဲ့ပါသည်။ ဧပြီလ 8ရက်နေ့တွင် Wisconsin တွင် သေဆုံးမှု 99ခုသာ ရှိခဲ့ပါသည်။

အမှန်အားဖြင့် နောက်ထပ်အသက်များကို စွန့်စားရန်နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှု နည်းစနစ်ကို ပိုမို၍ အားစိုက်နိုင်စေရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ အိမ်နီးချင်း တိုင်းပြည်များကဲ့သို့ပင် Wisconsin သည် COVID-19 ဖြစ်ရပ်များ ပေါ်ထွက်လာမှုကို တားဆီးကာကွယ်ရန် အိမ်၌ ပိုမိုဘေးကင်းလုံခြုံခြင်း ညွှန်ကြားချက်ကို ဆက်လက်ထားရှိရန် လိုအပ်မည် ဖြစ်ပါသည်။

အမှန်အားဖြင့် ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှု ပံ့ပိုးခြင်းအတွက် ရှေ့တန်းများတွင် အလုပ်လုပ်ခြင်း၊ ကုန်စုံဆိုင်းများ ဆက်လက် ဖွင့်လှစ်ခြင်း၊ သန့်ရှင်းခြင်းနှင့် ကုန်စည်ဖြည့်သွင်းခြင်း၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ မြေယာများကို စိုက်ပျိုးမွေးမြူခြင်းနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ အခြေခံ အဆောက်အအုံများကို ထိန်းသိမ်းခြင်းအား စိစစ်ဆောင်ရွက်ခြင်းများကို ကျွန်ုပ်တို့၏ မရှိမဖြစ် အရေးပါသည့် အလုပ်သမားများမှ လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်လျက် ရှိပါသည်။

အမှန်အားဖြင့် အိမ်၌ ပိုမိုဘေးကင်းလုံခြုံသည့် ဤအချိန်တွင် လူအုပ်စု တစ်စုစုကို အထူးသဖြင့် COVID-19 ကူးစက်ခံထားရသူများ သို့မဟုတ် ထိတွေ့ခံထားရသူများကို ကဲ့ရဲ့ပြစ်ဆိုခြင်း သို့မဟုတ် ခေါ်ယူခြင်း မရှိဘဲ ကျွန်ုပ်တို့သည် နေထိုင်သူများနှင့် ပြည်နယ်၏ အလုပ်သမားများ အားလုံးကို ဆက်လက်၍ လေးစားမှုရှိရန် အလွန်အရေးကြီးပါသည်။

အမှန်အားဖြင့် ဖြစ်ပေါ်မှုကို နိမ့်ဆင်းသွားစေရန်နှင့် နိုင်ငံနှင့် ကမ္ဘာ၏ အခြားဘက်အပိုင်းတွင် တွေ့မြင်ခဲ့ရသော အဆိုးရွားဆုံး ဖြစ်ရပ် အခြေအနေများကို တားဆီးကာကွယ်ရန် Wisconsin တွင် ကျွန်ုပ်တို့အတွက် အရေးကြီးသည့် အချိန်အခိုက်အတန့် ဖြစ်သည်ကို ဆေးဝါးနှင့် ပြည်သူ့ ကျန်းမာရေး ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များမှ အကြံပြုထားပါသည်။

အမှန်အားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ဗိုင်းရစ်ပိုးကို အရှိန်လျော့နည်းအောင် လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်နေစဉ် ကျွန်ုပ်တို့သည် စီးပွားရေးကို သေချာစွာနှင့် လေးနက်စွာ အရှိန်မြှင့်တင်ခြင်းကို လုပ်ကိုင်ရန်လည်း လိုအပ်ပါသည်။

အမှန်အားဖြင့် ပြည်နယ်အနှံ့အပြားရှိ လူများသည် မိမိတို့၏ စီးပွားရေး လုပ်ငန်းများ၊ ဝင်ငွေများနှင့်အတူ ကြီးမားသည့် စွန့်လွှတ်မှုများကို ပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။

အမှန်အားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် အိမ်၌ ပိုမိုဘေးကင်းလုံခြုံခြင်းကို ဆက်လက် ဆောင်ရွက်နေစဉ် COVID-19 ကူးစက်ပျံ့နှံ့မှုကို တိုက်ခိုက်ရာတွင် တိုးတက်မှုကို မစွန့်လွှတ်ရစေမည့် နည်းလမ်းတစ်ရပ်ဖြင့် လုပ်ငန်းများနှင့် ဝန်ထမ်းများ မိမိတို့ ခြေထောက်ပေါ် ရပ်တည်ရန် ဖန်တီးနိုင်စွမ်းရှိသော နည်းလမ်းများကိုလည်း ကျွန်ုပ်တို့ ရှာဖွေရပါမည်။

အမှန်အားဖြင့် အိမ်၌ ပိုမိုဘေးကင်းလုံခြုံခြင်း ညွှန်ကြားချက်ကို တိုးချဲ့ရန် ဆုံးဖြတ်ရာတွင် အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့သည် Wisconsin တွင် COVID-19 ကူးစက်ပျံ့နှံ့မှု နှုန်း၊ ပြည်နယ်၏ လိုအပ်ချက်များ ပြည့်မီရန် ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှု ဆောင်ရွက်နိုင်စွမ်း၊ စမ်းသပ်စစ်ဆေးခြင်း၊ ထိတွေ့မှု ခြေရာခံခြင်းနှင့် ပြည်တွင်းတွင် သီးသန့်နေထိုင်ခြင်း ဆောင်ရွက်နိုင်စွမ်း၊ ကျန်းမာရေး လုပ်သားများ၊ ပထမဆုံး တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်သူများနှင့် အခြား ပြည်သူ့ဝန်ထမ်းများအတွက် မျက်နှာချင်းဆိုင် ဝန်ဆောင်မှုပေးသော လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်သော တစ်ကိုယ်ရေ အကာအကွယ်ပေး ကိရိယာပစ္စည်း ရရှိနိုင်မှုနှင့် Wisconsin နှင့် Wisconsin ၏ ပြည်သူများ၏ စီးပွားရေး လိုအပ်ချက်များကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားခဲ့ပါသည်။

ထို့ကြောင့် ပြည်နယ်ဥပဒေများမှ ကျွန်ုပ်တို့ထံတွင် အပ်နှင်းထားသော အခွင့်အာဏာဖြင့် ကျန်းမာရေး ဝန်ဆောင်မှုများ ဌာန၏ အတွင်းရေးမှူး၊ သတ်မှတ်ခံရသူ **ကျွန်ုပ် Andrea Palm** သည် Wisconsin ပြဌာန်းဥပဒေ၏ အခန်း 252.02(3)၊ (4) နှင့် (6) အရ ကန့်သတ်ချက် မရှိဘဲ အောက်ပါအတိုင်း ညွှန်ကြားပါသည်။

1. အိမ် သို့မဟုတ် နေထိုင်ရာ နေရာတွင် နေပါ။ Wisconsin ပြည်နယ်အတွင်း နေထိုင်သူ အားလုံးသည် အောက်တွင် ဖော်ပြထားသည့် ချွင်းချက်များမှ လွဲ၍ အိမ်၌ သို့မဟုတ် မိမိတို့၏ နေထိုင်ရာ နေရာ၌ နေကြရန် ညွှန်ကြားပါသည်။ မိမိနေအိမ် သို့မဟုတ် နေထိုင်ရာနေရာမှ လွဲ၍ အတူမျှဝေသော သို့မဟုတ် ပြင်ပ နေရာများကို တစ်ဦးချင်း အသုံးပြုနေပါသည်။ အောက်တွင် ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း လူချဲနေခြင်း သတ်မှတ်ချက်များနှင့် အညီ အခြားမည်သူနှင့်မဆို အနည်းဆုံး ခြောက် (6) ပေ အကွာတွင် အမြဲတမ်း ရှိနေရမည်။ သို့သော် တစ်နေရာတည်း နေထိုင်သော သို့မဟုတ် အိမ်ထောင်စုတစ်ခုတည်းတွင် နေထိုင်သော လူတစ်ဦးချင်းအကြား လူချဲနေခြင်း မလိုအပ်ပါ။ ဤညွှန်ကြားချက်တွင် သတ်မှတ်ထားသည့် အောက်ဖော်ပြပါ လုပ်ဆောင်ချက်များ အတွက်သာ လူတစ်ဦးချင်းသည် မိမိတို့ နေအိမ်များ သို့မဟုတ် နေထိုင်ရာ နေရာများမှ ထွက်ခွာနိုင်သည်။ -

a. အရေးကြီးသော လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ချက်များ (အခန်း 11 တွင် ဖော်ပြထားသည်။)

b. အရေးကြီးသော အစိုးရဆိုင်ရာ လုပ်ဆောင်ချက်များ (အခန်း 12 တွင် ဖော်ပြထားသည်။)

- c. အရေးကြီးသော စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများနှင့် လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများ လုပ်ဆောင်ရန် (အခန်း 13 တွင် ဖော်ပြထားသည်။)
- d. အရေးမကြီးသော အနိမ့်ဆုံး အခြေခံ လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများ ဆောင်ရွက်ရန် (အခန်း 14 တွင် ဖော်ပြထားသည်။)
- e. အရေးကြီးသော ခရီးသွားလာမှု (အခန်း 15 တွင် ဖော်ပြထားသည်။) နှင့်
- f. အထူး အခြေအနေများ (အခန်း 8၊ 9 နှင့် 10 တို့တွင် ဖော်ပြထားသည်။)

အိမ်ခြေရာမဲ့ လူများသည် ဤအခန်းတွင် ကင်းလွန်ပါသည်။ သို့သော် နေစရာနေရာ ရယူရန် အလေးအနက် တိုက်တွန်းပါသည်။ အဆိုပါ နေစရာနေရာ ရရှိနိုင်မှုကို အမြန်ဆုံးနှင့် အမြင့်ဆုံး အတိုင်းအတာအထိ လက်တွေ့ဆောင်ရွက်ရန်နှင့် COVID-19 ဘေးအန္တရာယ် လျော့ပါးစေရေး လက်တွေ့လေ့ကျင့်မှုများနှင့် ပတ်သက်သည့် Wisconsin ကျန်းမာရေး ဝန်ဆောင်မှုများ ဌာန (DHS) နှင့် ရောဂါ ထိန်းချုပ်ရေးနှင့် တားဆီးကာကွယ်ရေးအတွက် အမေရိကန် စင်တာများ (CDC) လမ်းညွှန်ချက်များကို လိုက်နာရန် အစိုးရနှင့် အခြား အဖွဲ့အစည်းများမှ အလေးအနက် တိုက်တွန်းပါသည်။

အိမ်တွင်း အကြမ်းဖက်ခံရသူ ကဲ့သို့သော စိတ်မချရသော သို့မဟုတ် ဘေးကင်းစိတ်မချရမှု ဖြစ်လာသော နေအိမ်များ သို့မဟုတ် နေထိုင်ရာ နေရာများ ရှိသူများကို နေအိမ်မှ ထွက်လာရန် ခွင့်ပြုပြီး ဘေးကင်းစိတ်ချရသည့် အခြားတည်နေရာ တစ်ခု၌ နေထိုင်ရန် တိုက်တွန်းပါသည်။ ဤညွှန်ကြားချက်၏ ရည်ရွယ်ချက်များအတွက် နေအိမ်များ သို့မဟုတ် နေထိုင်ရာနေရာများတွင် ဟိုတယ်များ၊ မိုတယ်များ၊ အတူ ငှားရမ်းနေထိုင်ရာ နေရာများ၊ အဆောင်များ၊ အဆောက်အအုံများနှင့် အလားတူ အထောက်အပံ့များ ပါဝင်ပါသည်။

2. စီးပွားရေးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်မှုများ

a. အရေးမကြီးသော စီးပွားရေးနှင့် လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများ ရပ်ဆိုင်းရမည်။ အောက်တွင် ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း အရေးကြီးသည့် စီးပွားရေးနှင့် လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများမှ လွဲ၍ အကျိုးအမြတ်အတွက် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများနှင့် အကျိုးအမြတ် မရှာသော စီးပွားရေး လုပ်ငန်းများ အားလုံးသည် အောက်ပါတို့မှတစ်ပါး Wisconsin အတွင်း တည်ရှိသော အထောက်အပံ့များ၌ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများ အားလုံးကို ရပ်ဆိုင်းရန် လိုအပ်ပါသည်။ သို့သော် -

- i. အောက်တွင် ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း အနိမ့်ဆုံး အခြေခံ လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများနှင့်။

ii. မိမိတို့ ကိုယ်ပိုင် နေအိမ် သို့မဟုတ် နေထိုင်ရာ နေရာများ၌ လုပ်ဆောင်သော အထူးသီးသန့် ဝန်ထမ်းများ သို့မဟုတ် ကန်ထရိုက်တာများ ပါဝင်သည့် လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများ (ဆိုလိုသည်မှာ - အိမ်မှ အလုပ်လုပ်ခြင်း)။

b. ဘေးကင်းလုံခြုံသည့် လုပ်ငန်း လက်တွေ့ကျင့်သုံးမှုများ

i. အရေးကြီးသည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများနှင့် လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများ အပါအဝင် လုပ်ငန်းများအားလုံးသည် အောက်ပါအတိုင်း ဆောင်ရွက်ရမည် -

1. ဖြစ်နိုင်သည့် အမြင့်မားဆုံး အတိုင်းအတာအထိ လူလူချင်း တွေ့ဆုံခြင်းကို ရှောင်ရန် ကွန်ပျူတာမှ တစ်ဆင့် တွေ့ဆုံမှုများ၊ ဖုန်းဖြင့် ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးမှုများနှင့် အဝေးမှ အလုပ်လုပ်ခြင်း (ဆိုလိုသည်မှာ - အိမ်မှ အလုပ်လုပ်ခြင်း) အပါအဝင် နည်းပညာကို အသုံးပြုရမည်။

2. တစ်အိမ်မှ တစ်အိမ် ဆောင်ရွက်ခြင်းကို ရပ်ဆိုင်းပါ။

ii. အရေးကြီးသည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများနှင့် လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများကို ဆက်လက်ဖွင့်လှစ်ထားရန် တိုက်တွန်းပါသည်။ အရေးကြီးသည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများနှင့် လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများသည် အောက်ပါအတိုင်း ဆောင်ရွက်ရမည် -

1. ဖြစ်နိုင်သည့် အမြင့်မားဆုံး အတိုင်းအတာအထိ ဤညွှန်ကြားချက်တွင် ဖော်ပြထားသည့် အတိုင်း ဝန်ထမ်းများ၊ ဝယ်ယူသူဖောက်သည်များနှင့် ပြည်သူ့အဖွဲ့သားများ စသဖြင့် ကန့်သတ်ချက် မရှိဘဲ တစ်ဦးနှင့် တစ်ဦးအကြား လူချဲနေခြင်း သတ်မှတ်ချက်များကို လိုက်နာရမည်။

2. အရေးကြီးသည့် လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ရန် အဆောက်အအုံများတွင် လိုအပ်သည်ထက် ကျော်လွန်ခြင်းမရှိဘဲ အလုပ်သမား အရေအတွက်ကို တင်းကျပ်စွာ ကန့်သတ်ရမည်။

3. COVID-19 နှင့် ထိတွေ့သည့် အားပေးကူညီသူများနှင့် ကန့်သတ် လုပ်သားများအတွက် သန့်ရှင်းရေးနှင့် ပိုးသတ်ခြင်း အထောက်အပံ့ စံနှုန်းများကို မြှင့်တင်ရမည်ဖြစ်ပြီး လုပ်ငန်းခွင်တွင် COVID-19 ရောဂါပိုး တွေ့ရှိသည့် ဖြစ်ရပ်တွင် သန့်ရှင်းခြင်းနှင့် ပိုးသတ်ခြင်းအတွက် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကို လိုက်နာရမည်။

4. လုပ်သားများသည် အသက်ရှူလမ်းကြောင်း ရောဂါလက္ခဏာများ ပြသလျှင် သို့မဟုတ် COVID-19 အတည်ပြုထားသော ရောဂါရှိသူတစ်ဦးနှင့် ထိတွေ့မိခဲ့လျှင် အဆောက်အအုံများအတွင်းသို့ ဝင်ရောက်မလာအောင် တားဆီးကာကွယ်ရန် မူဝါဒများကို လိုက်နာရမည်။

iii. လက်လီအရောင်းဆိုင်များ အပါအဝင် လူကိုယ်တိုင် ဝန်ဆောင်မှုပေးသည့် ရောင်းချမှုများအတွက် ဆက်လက်ဖွင့်လှစ်ထားသော အရေးကြီးသည့် စီးပွားရေး လုပ်ငန်းများ သို့မဟုတ် လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများ -

1. ဆိုင်အတွင်း လူအများသွားလာမှု လျော့နည်းစေရန်နှင့် ဆိုင်ပြင်ပ တန်းစီမှုများကို လျော့ပါးစေရန် လမ်းဘေးတွင် လာရောက်ယူဆောင်ခြင်းကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားပါ။

2. ဝယ်ယူစားသုံးသူ နေရာ၏ စတုရန်းပေ 50,000 မရှိသော ဆိုင်များအတွက် ဆိုင်တွင်း လူအရေအတွက် (ဝန်ထမ်းများ အပါအဝင်) ကို ပြည်တွင်း မြို့တော်စည်ပင်သာယာမှု တည်ထောင်ထားသော စုစုပေါင်း နေထိုင်မှု ကန့်သတ်ချက်များ၏ 25% အထိ ကန့်သတ်ပါ။

3. စတုရန်းပေ 50,000 ကျော်သော ဆိုင်များအတွက် -

a. တစ်ကြိမ်တွင် (ဝန်ထမ်းများ မပါ) ဆိုင်တွင်း ဝယ်ယူသူများ၏ အရေအတွက်ကို ဝယ်ယူစားသုံးသူ နေရာ၏ စတုရန်းပေ 1,000 လျှင် လူ 4 ဦးအထိ ကန့်သတ်ပါ။

b. အားနွဲ့သူများအတွက် ဈေးဝယ်ထွက်ချိန်သည် တစ်ပတ်လျှင် အနည်းဆုံး နှစ်နာရီပေးပါ။ ဤညွှန်ကြားချက်၏ ရည်ရွယ်ချက်များသည် အသက် 60 ကျော်သူများ၊ ကိုယ်ဝန်ဆောင် အမျိုးသမီးများနှင့် နှလုံးရောဂါ၊ ဆီးချိုရောဂါနှင့် အဆုတ်ရောဂါ ကဲ့သို့သော နာတာရှည်ရောဂါရှိသူများ အတွက် ဖြစ်သည်။

4. အခန်း 2.b.iii.2. နှင့် 2.b.iii.3. ပါ နေထိုင်မှု ကန့်သတ်ချက်များအတိုင်း စောင့်ဆိုင်းစဉ် တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး အနည်းဆုံး ခြောက်ပေအကွာတွင် ရပ်နိုင်ရန်အတွက် အထောက်အပံ့ပေးသော အမှတ်အသားများ ပါဝင်သည့် အဝင်လမ်းသို့ မျဉ်းများကို လုပ်ဆောင်ပေးပါ။ စာတိုမက်ဆေ့ချ် သို့မဟုတ် ဖုန်းခေါ်ဆိုမှုအတွက် ဝယ်ယူသူများအနေဖြင့် မိမိတို့ ကားများထဲတွင် စောင့်ဆိုင်းခွင့်ပေးခြင်းနှင့် လာရောက်ယူဆောင်ရန် သို့မဟုတ် ဆိုင်အတွင်း

ဝင်ရောက်ရန် အချိန်ဇယား ရေးဆွဲခြင်း အပါအဝင် အခြားရွေးချယ်စရာ နည်းလမ်းများကိုလည်း ဆိုင်များအနေဖြင့် အသုံးပြုသင့်ပါသည်။

3. တားမြစ်ထားသော လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများ။ ဤညွှန်ကြားချက်တွင် တိကျစွာ ခွင့်ပြုထားသော ကန့်သတ်ထားသော ရည်ရွယ်ချက်များမှ တစ်ပါး တစ်အိမ်တည်း သို့မဟုတ် နေထိုင်ရာနေရာ တစ်ခုတည်း မဟုတ်သော အများပြည်သူနှင့် သီးသန့် လူအမြောက်အများ စုဝေးမှုများ အားလုံးကို တားမြစ်ပါသည်။ တစ်အိမ်တည်း သို့မဟုတ် နေထိုင်ရာနေရာ တစ်ခုတည်းတွင် နေထိုင်သူများ စုဝေးခြင်းသည် ဤညွှန်ကြားချက်တွင် မပါဝင်ပါ။ အိမ်ရှင်များ သို့မဟုတ် အိမ်ရာ ငှားရမ်းရေး မန်နေဂျာများသည် အရေးပေါ် ထိန်းသိမ်းမှု မလိုအပ်လျှင် ငှားရမ်းထားသည့် နေရာအတွင်း ဝင်ရောက်ခြင်းကို ရှောင်ရှားရမည်။

4. ပိတ်ခြင်း။ အောက်ဖော်ပြပါ အထောက်အပံ့များအားလုံး ပိတ်ရပါမည် -

a. ကျောင်းများ။ အစိုးရနှင့် ပုဂ္ဂလိက K-12 ကျောင်းများသည် 2019-2020 စာသင်နှစ်၏ ကျန်ရှိသည့် အပိုင်းအတွက် လမ်းညွှန်ချက်များနှင့် သင်ရိုးပြင်ပ လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများအတွက် ဆက်လက် ပိတ်ထားရပါမည်။ ကျောင်းများသည် အဝေးမှ သင်ယူခြင်း သို့မဟုတ် နည်းပညာဖြင့် သင်ယူခြင်း ပံ့ပိုးမှုများကို ဆက်လက် ဆောင်ရွက်နိုင်ပါသည်။ အရေးကြီးသည့် အစိုးရဆိုင်ရာ လုပ်ဆောင်ချက်များနှင့် အစားအသောက် ဖြန့်ဝေရေးအတွက် ကျောင်းများကို ဆက်လက်အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ ဤအခန်းသည် Wisconsin ပြုပြင်မွမ်းမံရေး ဌာနမှ ဆောင်ရွက်သော အထောက်အပံ့များကို အသုံးမပြုပါ။

b. စာကြည့်တိုက်များ။ အစိုးရစာကြည့်တိုက်များသည် လူကိုယ်တိုင် ပေးသည့် ဝန်ဆောင်မှုများ အားလုံးအတွက် ဆက်လက် ပိတ်ထားရမည်။ သို့သော် အောက်ဖော်ပြပါ ဝန်ဆောင်မှုများကို ပံ့ပိုးနိုင်သည် -

- i.** အွန်လိုင်း ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် ကွန်ပျူတာဖြင့် ညွှန်ကြားခြင်း။
- ii.** အခန်းတစ်ခန်း သို့မဟုတ် ကန့်သတ်ထားသော နေရာတစ်ခုအတွင်း တစ်ဦးမှ လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ပေးလျှင် စာအုပ်များနှင့် အခြားစာကြည့်တိုက် ပစ္စည်းများကို လမ်းဘေးတွင် လာရောက်ယူဆောင်ခြင်း။ ပစ္စည်းများကို လာရောက်မယူဆောင်မှု အွန်လိုင်း သို့မဟုတ် ဖုန်းဖြင့် တောင်းဆိုရမည်။ စာကြည့်တိုက်သည် ကူညီပံ့ပိုးသူထံမှ လက်မှတ် မလိုအပ်နိုင်ပါ။ စာကြည့်တိုက်သည် အိမ်၌ ပိုမိုဘေးကင်း လုံခြုံခြင်း ညွှန်ကြားချက်၏ အခန်း 16 တွင် ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း လူချုံ့နေခြင်း သတ်မှတ်ချက်များကို လိုက်နာရန် လာရောက်ယူဆောင်မှုများကို အချိန်ဇယား ရေးဆွဲရမည်။
- iii.** အရေးကြီးသည့် အစိုးရဆိုင်ရာ လုပ်ဆောင်ချက်။
- iv.** အစားအသောက် ဖြန့်ဝေခြင်း။

c. အများပြည်သူ ဖျော်ဖြေမှုနှင့် လှုပ်ရှားမှု နေရာများ။ အပန်းဖြေဥယျာဉ်များ၊ ပွဲတော်များ၊ ကစားကွင်းများ၊ လိုင်စင်ရရှိ အများပြည်သူ သို့မဟုတ် ပုဂ္ဂလိက ရေကူးကန်များ၊ ရေကစားကွင်းများ၊ ငါးပြတိုက်များ၊ တိရစ္ဆာန်ရုံများ၊ ပြတိုက်များ၊ ကစားရုံများ၊ ပြပွဲများ၊ ကလေးကစား စင်တာများ၊ ကလေးကစားကွင်းများ၊ အပန်းဖြေ ကစားနေရာများ၊ ပန်းခြံများ၊ ဘိုးလင်းကစားရုံများ၊ ရုပ်ရှင်ရုံနှင့် အခြားပြဇာတ်ရုံ၊ ဖျော်ဖြေပွဲနှင့် တေးဂီတ ခန်းမများ၊ ကျေးလက်အပန်းဖြေ ကလပ်အသင်းများ၊ လူမှုရေး အသင်းများ၊ အားကစားရုံနှင့် ကျန်းမာကြံ့ခိုင်ရေး စင်တာများ စသည်ဖြင့် ကန့်သတ်ချက် မရှိဘဲ အိမ်တွင်းတွင်ဖြစ်စေ အိမ်ပြင်ပတွင်ဖြစ်စေ အများပြည်သူ ဖျော်ဖြေမှုနှင့် လှုပ်ရှားမှု နေရာများကို ပိတ်ထားပါသည်။ အောက်ပါခြွင်းချက်များ ရှိပါသည် -

i. အများပြည်သူနှင့် ပုဂ္ဂလိက ဂေါက်ကွင်းများကို အောက်ဖော်ပြပါ ကန့်သတ်ချက်များဖြင့် ဖွင့်နိုင်ပါသည် -

- 1. ဂေါက်ကွင်းစီးကားများ အသုံးပြုမှုကို တားမြစ်ပါသည်။**
- 2. ကစားသူများသည် တစ်နေရာတည်း မနေထိုင်လျှင် သို့မဟုတ် အိမ်ထောင်စု တစ်ခုတည်းတွင် နေထိုင်သူများ မဟုတ်လျှင် လူချဲနေခြင်း သတ်မှတ်ချက်များကို အမြဲတမ်း စောင့်ကြည့်ရမည်။**
- 3. ဂေါက်ရိုက်တီခုံချိန်များနှင့် ငွေပေးချေမှုများ အားလုံးကို အွန်လိုင်း သို့မဟုတ် ဖုန်းဖြင့် ကြိုတင် ပြုလုပ်ထားရမည်။**
- 4. အသင်းသားများအတွက် အဆောက်အအုံများနှင့် ဂေါက်ပစ္စည်း အရောင်းဆိုင်များကို ဆက်လက် ပိတ်ထားရမည်။ စားသောက်ဆိုင် သို့မဟုတ် ဘား အထောက်အပံ့သည် ဆက်လက်၍ ဖွင့်လှစ်ထားနိုင်ပြီး ဤညွှန်ကြားချက်၏ အခန်း 13.d. နှင့် 13.e.ပါ ကန့်သတ်ချက်များ အားလုံးနှင့်အညီ ဖြစ်ရမည်။**
- 5. ကွင်း၏ မည်သည့်အဆင့်၌ဖြစ်စေ ပိုင်းအုံခြင်း သို့မဟုတ် စုဝေးခြင်း မဖြစ်အောင် လေးယောက်အဖွဲ့များစွာကို ရှောင်ရှားရန် ဂေါက်ရိုက် တီခုံချိန်များကို ခြားထားရမည်။**
- 6. ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေး လုပ်ငန်းနှင့် ကွင်းတာဝန်ခံများ အားလုံးသည် ဤညွှန်ကြားချက်၏ အခန်း 2.b.i. နှင့် 2.b.ii. ကို လိုက်နာရမည်။ အခြား လုပ်ဆောင်ချက်များ အားလုံးသည် အနိမ့်ဆုံး အခြေခံ လုပ်ငန်းများအတိုင်းသာ ဆက်လက်လုပ်ဆောင်နိုင်သည်။**
- 7. လေ့ကျင့်ကွင်းများနှင့် အသေးစားဂေါက်ကွင်းကို ဆက်လက် ပိတ်ထားရမည်။**

ii. အများပြည်သူ ပန်းခြံများနှင့် ရင်ပြင်ကို အောက်ဖော်ပြပါ တစ်ရပ်ရပ် ဖြစ်ပွားလျှင် ပြည်တွင်း ကျန်းမာရေး အရာရှိများ၏ ကိုယ်ပိုင်ဆုံးဖြတ်ခွင့်ဖြင့် ပိတ်နိုင်သည် -

1. တစ်ကြိမ်၌ ဧရိယာကို မကြာခဏ လာရောက်သော လူအရေအတွက်သည် လူချဲနေခြင်း သတ်မှတ်ချက်များကို လိုက်နာရန် ခက်ခဲပါသည်။
2. အကြိမ်ကြိမ် လက်သရမ်းဖျက်ဆီးခြင်း သို့မဟုတ် ငြိမ်းချမ်းရေးကို အနှောင့်အယှက်ပေးခြင်း။
3. ဧရိယာတွင် လူများ၏ ဘေးအန္တရာယ် ဖြစ်စေသော အိမ်၌ ပိုမိုဘေးကင်းလုံခြုံခြင်း ညွှန်ကြားချက်အား အကြိမ်ကြိမ် ချိုးဖောက်မှုများ။
4. ဒေသတွင်းအစိုးရသည် လူချဲနေခြင်း သတ်မှတ်ချက်များကို စောင့်ကြည့်နိုင်စွမ်း သို့မဟုတ် အာဏာသက်ရောက်နိုင်စွမ်း မရှိပါ။

d. အလှပြင်ဆိုင်များနှင့် ချွေးထုတ်ခန်းများ။ ဆံပင်အလှပြင်ဆိုင်များ၊ ဆံပင်ညှပ်ဆိုင်၊ လက်သည်း အလှပြင်ဆိုင်များ၊ နေ့ဘက် ချွေးထုတ်ခန်းများ၊ လျှပ်စစ်သုံး ပံ့ပိုးမှုများ၊ ဖယောင်းဖြင့် အမွှေးချွတ်ပေးသည့် ဆိုင်များ၊ မျက်ခုံး စောင့်ရှောက်မှု နေရာများ၊ တက်တူးဆိုင်များ၊ ကိုယ်ခန္ဓာ ပန်းချီ ဆိုင်များနှင့် အသားညှိအောင် နေရောင်ခံသော အထောက်အပံ့များ အစရှိသဖြင့် ကန့်သတ်ချက်မရှိဘဲ ပါဝင်ပါသည်။

5. တားမြစ်သော ခရီးသွားခြင်းနှင့် ခွင့်ပြုသော ခရီးသွားခြင်း။ ဤညွှန်ကြားချက်တွင် ဖော်ပြထားသည့် အရေးကြီးသည့် ခရီးသွားလာမှုမှ လွဲ၍ ခရီးသွားလာမှု ပုံစံအားလုံးကို တားမြစ်ပါသည်။ အများပြည်သူ သွားလာ ကူးသန်းမှုတွင် စီးနင်းသူများသည် လူချဲနေခြင်း သတ်မှတ်ချက်များကို တတ်နိုင်သမျှ အမြင့်မားဆုံး အတိုင်းအတာအထိ ကျင့်သုံးရမည်။

6. DHS နှင့် CDC လမ်းညွှန်ချက်များကို လိုက်နာပါ။ ဤညွှန်ကြားချက်ဖြင့် ခွင့်ပြုထားသည့် မည်သည့် လုပ်ဆောင်ချက်ကိုမဆို ပြုမူသည့်အခါ လူတိုင်း၊ အဖွဲ့အစည်းတိုင်း၊ အစိုးရဌာနတိုင်းနှင့် အခြား ခွင့်ပြုထားသည့် ဌာနတိုင်းသည် တတ်နိုင်သမျှ အတိုင်းအတာအထိ ဤနေရာရှိ DHS လမ်းညွှန်ချက်များကို လိုက်နာရမည် - <https://www.dhs.wisconsin.gov/covid-19/index.htm>။

အရေးကြီးသည့် စီးပွားရေး လုပ်ငန်းများနှင့် လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများ အားလုံးနှင့် အနိမ့်ဆုံး အခြေခံ လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများကို ဆောင်ရွက်သော စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ အားလုံးသည် ဤနေရာရှိ လုပ်ငန်းများအတွက် DHS လမ်းညွှန်ချက်များကို လိုက်နာရမည် - <https://www.dhs.wisconsin.gov/covid-19/employers.htm>။

7. သက်ကြီးရွယ်အိုများနှင့် ရောဂါအခံရှိသော အားနည်းသူများသည် ကြိုတင်ကာကွယ်မှု ရယူသင့်သည်။ COVID-19 ကြောင့် ပြင်းထန်စွာ ဖျားနာသည့် ဘေးအန္တရာယ် မြင့်မားသူများနှင့်

နာမကျန်းသူများကို နေအိမ် သို့မဟုတ် နေထိုင်ရာနေရာတွင် ဆေးဝါးစောင့်ရှောက်မှုကို ရယူရန် လိုအပ်သည့် အတိုင်း အကောင်းဆုံး အတိုင်းအတာအထိ နေထိုင်ရန် တိုက်တွန်းပါသည်။ Wisconsin ပြည်နယ် 252 နှင့် ပြည်တွင်း အစိုးရ စည်းမျဉ်းဥပဒေများ နှင့်အညီ သီးသန့်နေထိုင်ခြင်းနှင့် ရောဂါကူးစက် ပြန့်ပွားမှု ကာကွယ်ရန် ခွဲထားခြင်း လမ်းညွှန်များကို ထုတ်ပြန်ကာ ပြဋ္ဌာန်းထားသော DHS နှင့် ပြည်တွင်း ကျန်းမာရေး အရာရှိများကို ဤလမ်းညွှန်ချက်ဖြင့် တားဆီးမပိတ်ပင်ပါ။

အထူး အခြေအနေများ

8. ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုနှင့် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး လုပ်ငန်းများ။ ဤညွှန်ကြားချက်၏ ရည်ရွယ်ချက်အတွက် လူတိုင်းသည် ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုနှင့် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး လုပ်ငန်းများ၌ အလုပ်လုပ်ကိုင်ရန် သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများ ရယူရန် မိမိတို့ နေထိုင်ရာနေရာမှ ထွက်လာနိုင်ပါသည်။

ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုနှင့် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး လုပ်ငန်းများတွင် ဆေးရုံများ၊ ဆေးဝါးဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးမှုများ၊ ဆေးခန်းများ၊ အရေးပေါ် ကျန်းမာရေး ပြဿနာရပ်များ သို့မဟုတ် COVID-19 နှင့် သက်ဆိုင်သော လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများကို တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်သည့် ခွဲစိတ်ဌာနများ၊ ထုတ်လုပ်သူများ၊ နည်းပညာရှင်များ၊ ပို့ဆောင်ရေးနှင့် သိုလှောင်ရုံ စီမံသူများနှင့် ဆေးဝါးပစ္စည်းကိရိယာ၊ တစ်ကိုယ်ရေ အကာအကွယ်ပေး ကိရိယာ (PPE)၊ ဆေးဝါးသုံး ဓာတ်ငွေ့ရည်များ၊ ဆေးဝါး၊ သွေးနှင့် သွေးဆိုင်ရာ ပစ္စည်းများ၊ ကာကွယ်ဆေး၊ စမ်းသပ်ပစ္စည်းများ၊ ဓာတ်ခွဲခန်း အထောက်အပံ့များ၊ သန့်ရှင်းခြင်း၊ သန့်စင်ခြင်း၊ ပိုးသတ်ခြင်း သို့မဟုတ် ပိုးသန့်စင်ခြင်း အထောက်အပံ့များ၊ တစ်ရှူးနှင့် စက္ကူလိပ် ထုတ်ကုန်များအား ဖြန့်ချိသူများ၊ သွားဆေးခန်းများ၊ ဆေးဆိုင်များ၊ ပြည်သူ့ ကျန်းမာရေး သတင်း အချက်အလက်များကို စုစည်း၊ ပုံစံထုတ်၊ ခွဲခြမ်းလေ့လာ၍ ဆက်သွယ်ပေးသည့် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး အဖွဲ့အစည်းများ၊ ဆေးဝါး၊ ဆေးဆိုင်၊ ဆေးပစ္စည်းနှင့် ကိရိယာ၊ ဇီဝ နည်းပညာ ကုမ္ပဏီများ (လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများ၊ သုတေသနနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေး၊ ထုတ်လုပ်မှုနှင့် ထောက်ပံ့ရေး အပါအဝင်)၊ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှု သတင်းအချက်အလက် နည်းပညာ ကုမ္ပဏီများ၊ သွေး၊ ကလာပ်စည်း၊ သွေးရည်ကြည်နှင့် အခြားလိုအပ်သည့် ပစ္စည်းများ စုဆောင်းသော အဖွဲ့အစည်းများ၊ သားဖွားဆရာဝန်များ၊ မီးယပ်ရောဂါ ပါရဂူများနှင့် မီးဖွားသူ လက်တွေ့ကျင့်သုံးမှုများ၊ မျက်မှန်နှင့် မျက်ကပ်မှန်များ ရောင်းချသော မျက်စိ စောင့်ရှောက်ရေး စင်တာများ၊ အိမ်တွင်း ကျန်းမာရေး ဌာနများနှင့် ပံ့ပိုးသူများ၊ စိတ်ကျန်းမာရေးနှင့် စိတ်ကစဉ်ကလေးရောဂါ ပံ့ပိုးသူများ၊ ပြန်လည်ထူထောင်ခြင်းနှင့် အရက်နှင့် မူးယစ်ဆေးဝါး ကုသမှု အစီအစဉ်များနှင့် အထောက်အပံ့များ၊ ဆေးထိုးမှု ရယူနိုင်ခြင်း အစီအစဉ်များနှင့် နှလှိုင်းနှုန်း ဖြန့်ဖြူးရေး အစီအစဉ်များ၊ အခြား ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု အထောက်အပံ့များနှင့် ပစ္စည်းပံ့ပိုးသူများနှင့် ကျန်းမာရေး အထောက်အပံ့ ဝန်ဆောင်မှု တစ်ခုခုနှင့် ပတ်သက်သော ကူညီထောက်ပံ့သူများ၊ ဆေးဝါးပစ္စည်းများ ပို့ဆောင်ခြင်းနှင့် အကြွင်းအကျန်များအား စွန့်ပစ်ပေးသော အဖွဲ့အစည်းများ၊ တစ်ကိုယ်ရေ စောင့်ရှောက်မှု ဌာနများ၊

နာတာရှည် ဆေးရုံများ၊ သက်ဆိုင်ရာ ကျန်းမာရေး ပံ့ပိုးသူများ၊ တရုတ်အပ်စိုက်ဆရာများ၊ အနိပ်ကုထုံးဆရာများ၊ ကျောရိုးနှင့် အဆစ်အမြစ် ကုသသည့် ဆရာများနှင့် သက်ကြီး စောင့်ရှောက်ရေး ဂေဟာများ အစရှိသဖြင့် ကန့်သတ်ချက်မရှိ ပါဝင်ပါသည်။

ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုနှင့် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး လုပ်ငန်းများတွင် အထူးအားဖြင့် ပါဝင်သည်များမှာ ထုတ်လုပ်သူများ၊ နည်းပညာရှင်များ၊ ပို့ဆောင်ရေးနှင့် သိုလှောင်ရုံ စီမံသူများနှင့် ဆေးဝါးပစ္စည်းကိရိယာ၊ တစ်ကိုယ်ရေ အကာအကွယ်ပေး ကိရိယာ (PPE)၊ ဆေးဝါးသုံး ဓာတ်ငွေ့ရည်များ၊ ဆေးဝါး၊ သွေးနှင့် သွေးဆိုင်ရာ ပစ္စည်းများ၊ ကာကွယ်ဆေး၊ စမ်းသပ်ပစ္စည်းများ၊ ဓာတ်ခွဲခန်း အထောက်အပံ့များ၊ သန့်ရှင်းခြင်း၊ သန့်စင်ခြင်း၊ ပိုးသတ်ခြင်း သို့မဟုတ် ပိုးသန့်စင်ခြင်း အထောက်အပံ့များ၊ တစ်ရှူးနှင့် စက္ကူလိပ် ထုတ်ကုန်များအား ဖြန့်ချိသူများ ဖြစ်ကြသည်။

ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုနှင့် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး လုပ်ငန်းများတွင် တိရစ္ဆာန် စောင့်ရှောက်ရေးနှင့် တိရစ္ဆာန်များအတွက် ပံ့ပိုးပေးသော ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ဝန်ဆောင်မှုများ အားလုံးလည်း ပါဝင်ပါသည်။ အရေးကြီးသည့် တိရစ္ဆာန် စောင့်ရှောက်မှုကို ရှောင်သင့်ပါသည်။

ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှု အထောက်အပံ့ နေရာများရှိ ကော်ဖီဆိုင်များနှင့် အစားအသောက် ဝန်ဆောင်မှုသည် အောက်ဖော်ပြပါ ကန့်သတ်ချက်များကို လိုက်နာ၍ ဝန်ထမ်းများနှင့် တရားဝင် ခွင့်ပြုထားသော ဧည့်သည်များအတွက်သာ ဆက်လက် ဖွင့်ထားနိုင်သည် -

- a. ဘားများ၊ အဖျော်ယမကာ ဆိုင်များနှင့် ဘူဖေးဆိုင်များ၏ ကိုယ်တိုင်ယူ စနစ် လုပ်ငန်းများကို တားမြစ်ပါသည်။
- b. ထုပ်ပိုးမှုမရှိသော အစားအစာ သို့မဟုတ် သောက်စရာ တစ်ခုခုကို ကိုယ်တိုင် ထုတ်ယူ၍ ဝန်ဆောင်မှုပေးခြင်းမှ ဝယ်ယူစားသုံးသူများကို တားမြစ်ထားပါသည်။
- c. ဝယ်ယူစားသုံးသူများနှင့် ဝန်ထမ်းများသည် ထိုင်သည့် နေရာများနှင့် တန်းစီ နေရာများ အပါအဝင် အကွာအဝေးတစ်ခု ခြားသည့် သတ်မှတ်ချက်များကို လိုက်နာရမည်။

ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှု ပေးခြင်းအတွက် အဟန့်အတားများကို ရှောင်ရှားရန် ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုနှင့် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး လုပ်ငန်းများကို သေချာစွာ နားလည်၍ သိသာစွာ သတ်မှတ်ထားရမည်။ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုနှင့် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး လုပ်ငန်းများတွင် ကျန်းမာကြံ့ခိုင်ရေး အားကစားရုံများ၊ ဆံပင်အလှပြင်ဆိုင်များ၊ ဆံပင်ညှပ်ဆိုင်များ၊ လက်သည်း အလှပြင်ဆိုင်များ၊ နေ့ဘက် ချွေးထုတ်ခန်းများ၊ လျှပ်စစ်သုံး ပံ့ပိုးမှုများ၊ တက်တူးဆိုင်များ၊ ကိုယ်ခန္ဓာ ပန်းချီ ဆိုင်များနှင့် အသားညှိအောင် နေရောင်ခံသော အထောက်အပံ့များနှင့် အလားတူ အထောက်အပံ့များ မပါဝင်ပါ။

9. အများပြည်သူ ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများ။ ဤညွှန်ကြားချက်၏ ရည်ရွယ်ချက်များ အတွက် အဖွဲ့အစည်းဆိုင်ရာ သို့မဟုတ် ရပ်ရွာ အခြေပြု အများပြည်သူအတွက် ဝန်ဆောင်မှု

လုပ်ငန်းများအတွက် အလုပ်လုပ်ကိုင်ရန် သို့မဟုတ် ရယူရန် မိမိတို့ နေရာနေရာမှ ထွက်ခွာလာနိုင်ပါသည်။

အများပြည်သူ ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများတွင် ကာလရှည် စောင့်ရှောက်မှုနှင့် နေထိုင်မှု အကူအညီပေး အထောက်အပံ့များသည် ကာလရှည် အထောက်အပံ့များတွင် COVID-19 ကာကွယ်တားဆီးခြင်း အတွက် လက်ရှိ DHS အကြံပြုချက်များ အားလုံးကို လိုက်နာနေသရွေ့ ပါဝင်ပါသည်။ နေထိုင်မှု အကူအညီပေး အထောက်အပံ့များနှင့် ရောဂါထိန်းချုပ်ရေး အကြံပြုချက်များအတွက် သက်ဆိုင်ရာ အမေရိကန် စင်တာများ အားလုံး၊ လူကြီးများ၊ သက်ကြီး ရွယ်အိုများ၊ ကလေးများ၊ အိမ်တွင်း အကြမ်းဖက်ခံရသူများ၊ မသန်စွမ်းသူများ၊ စိတ်ကစဉ်ကလေးများ ဖြစ်သူများ သို့မဟုတ် စိတ်ကျန်းမာရေး ရှိသူများအတွက် နေထိုင်စရာ ပေးခြင်းနှင့် ခိုလှုံနေရာများ၊ ကူးပြောင်းသွားလာမှု ဆိုင်ရာ အထောက်အပံ့များ၊ ကိုယ်ခန္ဓာဆိုင်ရာ၊ အသိဉာဏ်ဆိုင်ရာ သို့မဟုတ် ဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာ မသန်စွမ်းသူများ၊ လူကြီးများ၊ သက်ကြီးရွယ်အိုများ သို့မဟုတ် ကလေးများအတွက် ဝန်ဆောင်မှုများ ပံ့ပိုးရန် နေအိမ် အခြေပြု လုပ်ငန်းများ၊ သက်ကြီး နေ့ဘက် စောင့်ရှောက်မှု၊ သက်ကြီး နေ့ဘက် ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် နေအိမ်တွင်း စောင့်ရှောက်မှု၊ အစားအစာ၊ ငွေသား အထောက်အပံ့၊ ဆေးဝါး ပံ့ပိုးမှု၊ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် ပြန်လည်ထူထောင်ရေး ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် သင့်လျော်ကြောင်း ဆုံးဖြတ်ရန် ပံ့ပိုးကူညီသော ကွင်းဆင်းရုံးများ၊ ဖွံ့ဖြိုးရေး စင်တာများ၊ မွေးစားဌာနများ၊ လူမှုရေးရာ ဆိုးကျိုးပေးသူများ၊ ကိုယ်ခန္ဓာဆိုင်ရာ၊ ဉာဏ်ရည်ဆိုင်ရာ သို့မဟုတ် ဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာ မသန်စွမ်းသူများ သို့မဟုတ် လိုအပ်သောသူများ အတွက် အစားအစာ၊ ခိုလှုံနေရာ၊ လူမှုရေး ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် ဘဝ၏ အခြားလိုအပ်ချက်များကို ပံ့ပိုးပေးသော လုပ်ငန်းများ အစရှိသဖြင့် အကန့်အသတ် မရှိဘဲ ပါဝင်ပါသည်။

အများပြည်သူ ဝန်ဆောင်မှုများ ပေးရန်အတွက် ထိခိုက်မှုများကို ရှောင်ရှားရန် အများပြည်သူ ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများကို သေချာစွာ နားလည်၍ သိသာစွာ သတ်မှတ်ထားရမည်။

10. အရေးကြီးသော အခြေခံအဆောက်အအုံ။ ဤညွှန်ကြားချက်၏ ရည်ရွယ်ချက် များအတွက် အရေးကြီးသည့် အခြေခံ အဆောက်အအုံများ ကမ်းလှမ်းရန်၊ ပံ့ပိုးရန်၊ လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ရန်၊ ထိန်းသိမ်းရန်နှင့် ပြုပြင်ရန်အတွက် လိုအပ်သော ဝန်ဆောင်မှုများ ပံ့ပိုးရန် သို့မဟုတ် လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန် မိမိတို့ နေထိုင်ရာနေရာမှ ထွက်ခွာနိုင်ပါသည်။

အရေးကြီးသော အခြေခံ အဆောက်အအုံတွင် အစားအသောက် ထုတ်လုပ်ရေး၊ ဖြန့်ဖြူးရေး၊ ဖြည့်တင်းရေး ဌာနများ၊ သိုလှောင်မှု အထောက်အပံ့များ၊ ဆိပ်ကမ်းနှင့် အရောင်းများ၊ ဆောက်လုပ်ရေး (ဤပြည်သူ့ ကျန်းမာရေး အရေးပေါ် အခြေအနေအတွက် တုံ့ပြန်ရာတွင် လိုအပ်သော ဆောက်လုပ်ရေး၊ ဆေးရုံ တည်ဆောက်ခြင်း၊ ကာလရှည် စောင့်ရှောက်မှုနှင့် နေထိုင်မှု အကူအညီပေး အထောက်အပံ့များ တည်ဆောက်ခြင်း၊ အများပြည်သူ လုပ်ငန်းများ တည်ဆောက်ခြင်း၊ ကျောင်း ဆောက်လုပ်ခြင်း၊ အရေးကြီးသည့် စီးပွားရေးနှင့်

လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများ တည်ဆောက်ခြင်း၊ အရေးကြီးသည့် အစိုးရ လုပ်ငန်းများအတွက် လိုအပ်သည်များ တည်ဆောက်ခြင်းနှင့် အိမ်ရာ တည်ဆောက်ခြင်း စသည်တို့ အပါအဝင် ကန့်သတ်မှုမရှိပါ။ သို့သော် ရွေးချယ်စရာ သို့မဟုတ် အလှအပရေးရာ တည်ဆောင်မှုများကို ရှောင်ရှားသင့်သည်။ အနိမ့်ဆုံး အခြေခံ လုပ်ငန်းတစ်ရပ်မှ ခွင့်ပြုထားသည့်အတိုင်း မှတစ်ပါး) အဆောက်အဦး စီမံခန့်ခွဲရေးနှင့် ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေး၊ လေဆိပ်လုပ်ငန်းများ၊ ရေ၊ ရေဆိုးပိုက်၊ ဓာတ်ငွေ့နှင့် လျှပ်စစ် အပါအဝင် ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများ၏ လုပ်ငန်း လည်ပတ်ရေးနှင့် ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေး (လျှပ်စစ်ထုတ်လုပ်ရေး၊ ဖြန့်ဖြူးရေး၊ ကုန်ကြမ်းများ ထုတ်လုပ်ခြင်းနှင့် သဘာဝ ရင်းမြစ်များ အသိအမှတ်ပြု၍ မှတ်ပုံတင်ထားသော သောက်ရေနှင့် စွန့်ပစ်ရေ စမ်းသပ် ဓာတ်ခွဲခန်းများ Wisconsin ဌာန အပါအဝင်) Wisconsin အိမ်တွင်း စွမ်းအင် အထောက်အပံ့၊ ဝင်ငွေနည်း အိမ်တွင်း စွမ်းအင် အထောက်အပံ့ အစီအစဉ်နှင့် ပြည်သူ့အကျိုးခံစားခွင့် စွမ်းအင် အထောက်အပံ့ အစီအစဉ် ရုံးများ၊ ဝယ်ယူစားသုံးသူ ဝန်ဆောင်မှု ဌာနများနှင့် အများပြည်သူ ဖြည့်သွင်း စားသုံးမှု စင်တာများ၊ ဖြန့်ဖြူးရေး စင်တာများ၊ ဆီနှင့် ဇီဝလောင်စာ သန့်စင်ခြင်း၊ လမ်းမကြီးများ၊ အဝေးပြေးလမ်းများ၊ မီးရထားလမ်းနှင့် အများပြည်သူ ပို့ဆောင်ရေး၊ ဆိပ်ကမ်းများ၊ ဆိုင်ဘာလုံခြုံရေး လုပ်ငန်းများ၊ ရေကြီးရေလျှံခြင်း ထိန်းချုပ်မှု၊ စွန့်ပစ်ပစ္စည်းနှင့် ပြန်လည်ပြုပြင် အသုံးပြုမှု စုဆောင်းခြင်းနှင့် ဖယ်ရှားရှင်းလင်းခြင်းနှင့် အင်တာနက်၊ ဗီဒီယိုနှင့် တယ်လီဖုန်း ဆက်သွယ်ရေး စနစ်များ (ကွန်ပျူတာ ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် အရေးကြီးသည့် ကမ္ဘာဆိုင်ရာ၊ ပြည်တွင်းနှင့် ဒေသတွင်း အခြေခံ အဆောက်အအုံ၊ စီးပွားရေး လုပ်ငန်း အခြေခံ အဆောက်အအုံ၊ ဆက်သွယ်ရေးနှင့် ကွန်ရက်အခြေပြု ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများ အပါအဝင်) အစရှိသဖြင့် ကန့်သတ်ချက် မရှိဘဲ ပါဝင်ပါသည်။

အရေးကြီးသော အခြေခံ အဆောက်အအုံများအတွက် ထိခိုက်မှုများကို ရှောင်ရှားရန် အရေးကြီးသော အခြေခံ အဆောက်အအုံများကို သေချာစွာ နားလည်၍ သိသာစွာ သတ်မှတ်ထားရမည်။

အဓိပ္ပာယ်ဖွင့်ဆိုချက်များ

11. အရေးကြီးသည် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ချက်များ။ လူများသည် အောက်ဖော်ပြပါ တစ်ခုခုကို ဆောင်ရွက်ရန် မိမိတို့၏ နေအိမ် သို့မဟုတ် နေထိုင်ရာ နေရာမှ ထွက်ခွာနိုင်ပါသည် -

- a. **ကျန်းမာရေးနှင့် ဘေးကင်းလုံခြုံရေး။** ဆေးဝါး အထောက်အပံ့များ သို့မဟုတ် ဆေးဝါးများ ရယူခြင်း၊ အရေးပေါ် ဝန်ဆောင်မှုများ ရှာဖွေခြင်း၊ သို့မဟုတ် ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှု သို့မဟုတ် ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှု ပညာရှင်ထံ သွားရောက်ခြင်း အစရှိသည် တို့သည် ဥပမာသက်သက်သာ ဖြစ်ပြီး ကန့်သတ်ချက်မရှိဘဲ ကျန်းမာရေးနှင့် ဘေးကင်းလုံခြုံရေး သို့မဟုတ် အိမ်မွေးတိရစ္ဆာန်များ အပါအဝင် မိသားစု သို့မဟုတ် အိမ်ထောင်စု ဝင်များ၏ ကျန်းမာရေးနှင့် ဘေးကင်းလုံခြုံရေးအတွက် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများတွင် ပါဝင်ရန်နှင့် အရေးကြီးသည့် တာဝန်များ ဆောင်ရွက်ရန်။

လူများသည် ဖြစ်နိုင်သည့် အချိန်တိုင်း ဖုန်းဖြင့် ကျန်းမာရေး ဝန်ဆောင်မှု ရွေးချယ်စရာများ အပေါ်တွင် မှီခိုအားထားသင့်သည်။

b. မရှိမဖြစ် လိုအပ်သည့် အထောက်အပံ့များနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများ။ စည်သွပ်ဘူး အစားအသောက်များ၊ ကုန်ခြောက်များ၊ လတ်ဆတ်သော သစ်သီးများနှင့် အသီးအနှံများ၊ ဓာတ်ဆီ၊ ပရိုပိန်းဓာတ်ငွေ့၊ အိမ်မွေးတိရစ္ဆာန် အထောက်အပံ့ ပစ္စည်းများ၊ လတ်ဆတ်သော အသားများ၊ ငါးများနှင့် ကြက်ဘဲသားများနှင့် အခြား အိမ်အသုံးပြု ပစ္စည်းများနှင့် လုံခြုံရေး၊ ရေဆိုးနုတ်စနစ် ထိန်းသိမ်းရန် လိုအပ်သည့် ပစ္စည်းများနှင့် နေထိုင်မှု အရေးကြီးသည့် လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်မှုများ အစရှိသည် တို့သည် ဥပမာသက်သက်သာ ဖြစ်ပြီး ကန့်သတ်ချက်မရှိဘဲ မိမိကိုယ်တိုင်နှင့် မိသားစု သို့မဟုတ် အိမ်ထောင်စုဝင်များ အတွက် လိုအပ်သည့် ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် အထောက်အပံ့များ ရယူရန်နှင့် ထိုကဲ့သို့ အခြားသူများအတွက် ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် အထောက်အပံ့များ ပေးရန်။

c. ပြင်ပ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ခြင်း။ အများပြည်သူ ပန်းခြံများသို့ သွားရောက်ခြင်း အပါအဝင် ပြင်ပ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများတွင် ပါဝင်ရန်။ သို့ရာတွင် လူတိုင်းသည် အောက်တွင် ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း လူချေနေခြင်း လိုအပ်ချက်များကို လိုက်နာရပါမည်။ ဤသို့ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများတွင် လမ်းလျှောက်ခြင်း၊ စက်ဘီးစီးခြင်း၊ ခြေလျင် ခရီးထွက်ခြင်း သို့မဟုတ် ပြေးခြင်း အစရှိသည် တို့သည် ဥပမာသက်သက်သာ ဖြစ်ပြီး ကန့်သတ်ချက်မရှိဘဲ ပါဝင်ပါသည်။ လူများသည် ဘတ်စကတ်ဘော၊ အပျော်ပစ် လေဝဲပန်းကန်ပြား၊ ဘောလုံး အစရှိသည် တို့သည် ဥပမာသက်သက်သာ ဖြစ်ပြီး ကန့်သတ်ချက်မရှိသည့် အဖွဲ့ဖြင့် သို့မဟုတ် အားကစားတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်နိုင်ပါ။ ဤလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်မှုများသည် လူချေနေခြင်း သတ်မှတ်ချက်များကို အသုံးပြု၍ မရသောကြောင့် ဖြစ်သည်။ ကလေးကစားကွင်းများကို ပိတ်ထားပါသည်။

d. အချို့သော လုပ်ငန်း အမျိုးအစားများ။ အရေးကြီးသည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ သို့မဟုတ် လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများ၌ ဆောင်ရွက်ရန် သို့မဟုတ် ဤညွှန်ကြားချက်တွင် အထူးအားဖြင့် ခွင့်ပြုထားသော အနိမ့်ဆုံး အခြေခံ လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုနှင့် အိမ်မှ အလုပ်လုပ်ရန် လိုအပ်သော အထောက်အပံ့များ ရယူခြင်း အပါအဝင် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများကို အကောင်အထည်ဖော်ရန်။

e. အခြားသူများကို စောင့်ရှောက်ခြင်း။ ဤညွှန်ကြားချက်တွင် ခွင့်ပြုထားသည့်အတိုင်း မိသားစုဝင်၊ မိတ်ဆွေ သို့မဟုတ် အခြားအိမ်ထောင်စုရှိ အိမ်မွေးတိရစ္ဆာန်ကို စောင့်ရှောက်ရန်နှင့် မိသားစုဝင်များ၊ မိတ်ဆွေများ သို့မဟုတ် အိမ်မွေးတိရစ္ဆာန်များ သယ်ယူပို့ဆောင်ရန်။

12. အရေးကြီးသည့် အစိုးရလုပ်ငန်းများ။ အရေးကြီးသည့် အစိုးရလုပ်ငန်းများ ဆိုသည်မှာ အစိုးရ အဖွဲ့အစည်း၏ စဉ်ဆက်မပြတ် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများနှင့် အများပြည်သူ၏ ကျန်းမာရေး၊ ဘေးကင်းလုံခြုံရေးနှင့် အဆင်ပြေကောင်းစားရေးကို ပံ့ပိုးစိစစ်ရန် လိုအပ်သော ပြည်နယ်၊ မျိုးနွယ်စု သို့မဟုတ် ဒေသတွင်း အစိုးရများမှ ပံ့ပိုးပေးသည့် ဝန်ဆောင်မှု အားလုံးကို ဆိုလိုပါသည်။ အစိုးရ အဖွဲ့အစည်းတိုင်းသည် ၎င်း၏ အရေးကြီးသည့် အစိုးရလုပ်ငန်းများကို ဆုံးဖြတ်၍ အဆိုပါ လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်သော ဝန်ထမ်းများနှင့် ကန်ထရိုက်တာများကို ခွဲခြားသတ်မှတ်ရမည်။

ဤညွှန်ကြားချက်၏ ရည်ရွယ်ချက်များအတွက် ဥပဒေအာဏာပြု၊ EMS နှင့် မီးသတ်သမားများ အပါအဝင် လစာပေး သို့မဟုတ် စေတနာ လုပ်အားပေး ပထမဆုံး တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်သူများ၊ ပထမဆုံး တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်သူကို လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးသော ဆရာများ၊ အဆောက်အအုံ စစ်ဆေးရေး အရာရှိများ၊ အရေးပေါ် စီမံခန့်ခွဲရေး အမှုထမ်းများ၊ အရေးပေါ် ကြီးကြပ်သူများ၊ တရားရေး အမှုထမ်းများ၊ ခုံရုံး အဖွဲ့ဝင်များနှင့် အဖွဲ့ဝင်လူကြီးများ၊ ပြုပြင်မွမ်းမံရေး အမှုထမ်းများ၊ ဘေးအန္တရာယ်ရှိ ပစ္စည်းများ တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်သူများ၊ ကလေးသူငယ် အကာအကွယ်ပေးရေးနှင့် ကလေးသူငယ် ကောင်းကျိုး အမှုထမ်းများ၊ အိမ်ရာနှင့် ခိုလှုံနေရာ အမှုထမ်း၊ အမျိုးသား စောင့်ရှောက်ရေးနှင့် စစ်တပ်နှင့် အရေးကြီးသည့် စီးပွားရေးနှင့် လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများတွင် အလုပ်လုပ်ကိုင်သူများ သို့မဟုတ် ပံ့ပိုးကူညီသူများသည် ဤညွှန်ကြားချက်ဖြင့် လုံးဝ ကင်းလွတ်ပါသည်။

ဤအခန်းသည် အများပြည်သူ ကျန်းမာရေး အရေးပေါ် အခြေအနေ အတွက် တုံ့ပြန်ရာတွင် တရားရေး လုပ်ဆောင်ချက်များကို ကန့်သတ်ရန် သို့မဟုတ် ချိန်ညှိရန် တရားရုံးငယ်များအပေါ် ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံ ဥပဒေနှင့်အညီ ကြီးကြပ်မှု အာဏာကို အသုံးပြုရန် Wisconsin တရားလွှတ်တော်ချုပ်၏ လုပ်ပိုင်ခွင့်နှင့် အခွင့်အာဏာကို ကန့်သတ်ထားပါ။ ဤအခန်းသည် စီးပွားရေးလုပ်ငန်း ပြည့်မီရန် သို့မဟုတ် ဆောင်ရွက်ရန် Wisconsin ဥပဒေပြု အာဏာပိုင်အဖွဲ့၏ လုပ်ပိုင်ခွင့်နှင့် အခွင့်အာဏာကို ကန့်သတ်ထားပါ။

အစိုးရ အဖွဲ့အစည်းများသည် အစိုးရ အစည်းအဝေးများ ကျင်းပခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်းသော ပွင့်လင်းသည့် အစိုးရ လမ်းညွှန်ချက်၏ Wisconsin တရားရေးရုံး ဌာနကို ဆက်လက် လိုက်နာသင့်ပြီး ပွင့်လင်းသည့် အစည်းအဝေး မေးခွန်းများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ထိုရုံးနှင့် တိုက်ရိုက် ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းသင့်ပါသည်။ လမ်းညွှန်ချက်ကို ဤနေရာတွင် ရရှိနိုင်ပါသည် - https://www.doj.state.wi.us/sites/default/files/news-media/3.20.20_OOG_Final.pdf။ ပွင့်လင်းသော အစည်းအဝေး လိုအပ်ချက်များအကြောင်း နောက်ထပ် မေးခွန်းများ ရှိသည့် အစိုးရ အဖွဲ့အစည်းများသည် ပွင့်လင်းသော အစိုးရ၏ Wisconsin တရားရေးရုံးဌာနနှင့် ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းသင့်ပါသည်။

13. အရေးကြီးသည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများနှင့် လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများ။ ဤလမ်းညွှန်ချက်၏ ရည်ရွယ်ချက်များအတွက် အရေးကြီးသည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများနှင့် လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများ

ဆိုသည်မှာ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုနှင့် ပြည်သူ့ ကျန်းမာရေး လုပ်ငန်းများ၊ ပြည်သူ့ ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများ၊ အရေးကြီးသည့် အခြေခံ အဆောက်အအုံနှင့် အရေးကြီးသည့် အစိုးရလုပ်ငန်းများနှင့် အောက်ဖော်ပြပါတို့ကို ဆိုလိုပါသည် -

a. CISA စာရင်း၊ မွေးရပ်ဌာန လုံခြုံရေး၊ ဆိုင်ဘာလုံခြုံရေးနှင့် အခြေခံ အဆောက်အအုံ လုံခြုံရေး အဖွဲ့အစည်း (CISA) ၏ အမေရိကန်ဌာနရှိ မတ်လ 23ရက် 2020 အတွင် အသစ်ပြင်ဆင်ထားသော COVID-19 ကာလအတွင်း အရေးကြီးသည့် မရှိမဖြစ် အခြေခံ အဆောက်အအုံ လုပ်သားများအား ခွဲခြားသတ်မှတ်ခြင်းနှင့် ပတ်သက်သော မူကြမ်းနှင့် ဤမူကြမ်း၏ နောက်ဆက်တွဲ ပုံစံတစ်ရပ်ရပ်တွင် ခွဲခြားသတ်မှတ်ထားသော စီးပွားရေးလုပ်ငန်း သို့မဟုတ် အလုပ်သမား။

b. စားသောက်ကုန်များနှင့် ဆေးဝါးများ ရောင်းချသည့် ဆိုင်များ။ စားသောက်ကုန် ဆိုင်များ၊ ပေါင်မုန့်ဆိုင်များ၊ ဆေးဆိုင်များ၊ စိုက်ပျိုး မွေးမြူရေးခြံနှင့် ခြံထွက်ပစ္စည်း အရောင်းဆိုင်များ၊ စူပါမားကတ်များ၊ အစားအစာ သိုလှောင်နေရာများနှင့် အစားအသောက်ခန်းများ၊ ကုန်မျိုးစုံဆိုင်များနှင့် စားသောက်ကုန်များ၊ စည်သွပ်ဘူး အစားအစာများ၊ ကုန်ခြောက်များ၊ အအေးခံ အစားအစာများ၊ လတ်ဆတ်သော သစ်သီးများနှင့် အသီးအနှံများ၊ အိမ်မွေးတိရစ္ဆာန် အထောက်အပံ့များ၊ လတ်ဆတ်သော အသားများ၊ ငါးများ၊ ကြက်ဘဲများ၊ ပြင်ဆင်ထားသော အစားအသောက်များ၊ အယ်ကိုဟော ပါသည့် သောက်စရာများနှင့် မပါသည့် သောက်စရာများနှင့် အခြား အိမ်သုံးထုတ်ကုန်များ (သန့်ရှင်းရေးနှင့် တစ်ကိုယ်ရေ စောင့်ရှောက်မှု ပစ္စည်းများ စသဖြင့်) အား လက်လီ ရောင်းချမှုတွင် ပါဝင်သည့် အခြားနေရာများ။ အဆိုပါ နေရာများသည် -

- i.** အစားအသောက်များ စားသုံးခြင်းအတွက် ရည်ရွယ်ထားသော ထိုင်ခုံများအားလုံး ပိတ်ရမည်။
- ii.** ဘားများ၊ အဖျော်ယမကာ ဆိုင်များနှင့် ဘူဖေးဆိုင်များ၏ ကိုယ်တိုင်ယူ စနစ် လုပ်ငန်းများကို တားမြစ်ပါသည်။
- iii.** စားသောက်ကုန်ဆိုင်များမှ လွဲ၍ ထုပ်ပိုးမှုမရှိသော အစားအသောက်များ အားလုံးကို ဝယ်ယူစားသုံးသူများ ကိုယ်တိုင်ထုတ်ယူခြင်းကို တားမြစ်ရမည်။
- iv.** လူချဲနေခြင်း သတ်မှတ်ချက်များကို လိုက်နာရမည်။

အဓိက ရည်ရွယ်ချက်အတွက် အစားအစာ သို့မဟုတ် သောက်စရာ အထောက်အပံ့များ ရောင်းချမှုများတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်သော စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ၊ အစားအစာ သို့မဟုတ် သောက်စရာအချို့ ရောင်းချမှုများတွင်လည်း ပါဝင်ဆောင်ရွက်နိုင်သော အခန်း 4 ပါ လိုအပ်သော အဆိုပါ စီးပွားရေး လုပ်ငန်းများအတွက် ဤအခန်းသည် ကင်းလွတ်ခွင့်ရှိကြောင်း အဓိပ္ပာယ် မကောက်ယူသင့်ပါ။

c. အစားအစာနှင့် သောက်စရာ ထုတ်လုပ်ခြင်း၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ခြင်းနှင့် စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေး၊
အစားအစာနှင့် သောက်စရာ ထုတ်လုပ်ခြင်း၊ ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ပို့ဆောင်ခြင်းနှင့်
စိုက်ပျိုးထွန်ယက်ခြင်း၊ လယ်ယာစိုက်ပျိုးခြင်း၊ ခြံမွေးတိရစ္ဆာန်၊ ငါးဖမ်းခြင်း၊ မုန့်ဖုတ်ခြင်းနှင့်
စားသုံးခြင်းအတွက် တိရစ္ဆာန်များနှင့် ကုန်ပစ္စည်းများအား စိုက်ပျိုးမွေးမြူခြင်း၊
ဈေးကွက်မြှင့်တင်ခြင်း၊ ထုတ်လုပ်ခြင်းနှင့် ဖြန့်ဖြူးခြင်း အပါအဝင် အခြား ထုတ်လုပ်
စိုက်ပျိုးမွေးမြူခြင်း၊ အစားအသောက်၊ ခိုလှုံစရာနှင့် တိရစ္ဆာန် နေစရာများ၊
ကယ်ဆယ်ရေးများ၊ ခွေးဂေဟာများနှင့် မွေးစားခြင်း အထောက်အပံ့များ အပါအဝင်
တိရစ္ဆာန်များအတွက် အသက်ဘေးဆိုင်ရာ အခြား လိုအပ်မှုများ၊ စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးခြံနှင့်
စိုက်ပျိုးရေး ပစ္စည်းကိရိယာများ၊ အထောက်အပံ့များနှင့် ပြုပြင်ရေး ဝန်ဆောင်မှုများ။

d. စားသောက်ဆိုင်များ၊ အောက်ဖော်ပြပါတို့မှ လွဲ၍ စားသောက်ဆိုင်များ ပိတ်ရမည် -

- i.** စားသောက်ဆိုင်များသည် အစားအစာ ပါဆယ်ယူခြင်း သို့မဟုတ် ပို့ဆောင်ပေးခြင်း ဝန်ဆောင်မှု အတွက်သာ ဆက်လက်ဖွင့်လှစ်နိုင်သည်။
- ii.** အရက် ရောင်းချမှုများသည် အောက်ပါ အခန်း 13.e. ကို လိုက်နာရမည်။
- iii.** ဝယ်ယူစားသုံးသူများသည် မှာယူခြင်း၊ လာယူခြင်း၊ အစားအစာ သို့မဟုတ် သောက်စရာ သို့မဟုတ် နှစ်မျိုးစလုံးအတွက် ငွေပေးချေခြင်း အတွက်သာ အထက်ပါ နေရာများသို့ ဝင်ရောက်နိုင်ပါသည်။
- iv.** ထိုင်ခုံနေရာများ ပံ့ပိုးပေး၍ မရနိုင်ပါ။
- v.** အစားအစာများနှင့် သောက်စရာများကို အတွင်း၌ဖြစ်စေ ပြင်ပနေရာတွင် ဖြစ်စေ စားသုံး၍ မရနိုင်ပါ။
- vi.** အဖွဲ့အစည်းများသည် ဖြစ်နိုင်သမျှ အတိုင်းအတာအထိ တစ်ဦးနှင့် တစ်ဦးအကြား လူချဲနေခြင်း သတ်မှတ်ချက်များကို ကိုက်ညီအောင် ဆောင်ရွက်ရမည်။
- vii.** ဘားများ၊ အဖျော်ယမကာ ဆိုင်များနှင့် ဘူဖေးဆိုင်များ၏ ကိုယ်တိုင်ယူ စနစ် လုပ်ငန်းများကို တားမြစ်ပါသည်။
- viii.** ထုပ်ပိုးမှုမရှိသော အစားအစာ သို့မဟုတ် သောက်စရာ တစ်ခုခုကို ကိုယ်တိုင် ထုတ်ယူ၍ ဝန်ဆောင်မှုပေးခြင်းမှ ဝယ်ယူစားသုံးသူများကို တားမြစ်ထားပါသည်။

e. ဘားများ၊ ၎င်းတွင် ဘီယာချက်စက်ရုံများ၊ ဘီယာတွဲရောင်းသော စားသောက်ဆိုင်များ၊
ဝိုင်ထုတ်လုပ်ရာ အရပ်များ၊ အရက်ချက် စက်ရုံများနှင့် အရက်ယမကာ
လက်လီဖြန့်ချိသူများ ပါဝင်ပါသည်။ ထိုနေရာများသည် အောက်ပါအတိုင်းမှ လွဲ၍
ပိတ်ရမည် -

- i.** ပြည်နယ် ဥပဒေနှင့် စည်ပင်သာယာ ဥပဒေမှ ခွင့်ပြုလျှင် အရက်များနှင့် အစားအသောက်များအား ထုပ်ပိုး ရောင်းချခြင်းကို ခွင့်ပြုပါသည်။

- ii. လက်လီ စားသုံးသူများထံ အရက်သေစာ ပို့ဆောင်ခြင်းကို တားမြစ်ပါသည်။
- iii. တိုက်ရိုက် ဝိုင်ပို့ဆောင်ရေး ကုမ္ပဏီများ၏ ခွင့်ပြုချက်ကို ကိုင်ဆောင်ထားသော ဝိုင်ထုတ်လုပ်ရာ နေရာများသည် ၎င်းတို့၏ ခွင့်ပြုချက်အတိုင်း ဝိုင်များ ပို့ဆောင်ခြင်းကို ပြုလုပ်နိုင်သည်။
- iv. ဝယ်ယူစားသုံးသူများသည် မှာယူခြင်း၊ လာယူခြင်း၊ အစားအစာ သို့မဟုတ် သောက်စရာ သို့မဟုတ် နှစ်မျိုးစလုံးအတွက် ငွေပေးချေခြင်း အတွက်သာ အထက်ပါ နေရာများသို့ ဝင်ရောက်နိုင်ပါသည်။
- v. ထိုင်ခုံနေရာများ ပံ့ပိုးပေး၍ မရနိုင်ပါ။
- vi. အစားအစာများနှင့် သောက်စရာများကို အတွင်း၌ဖြစ်စေ ပြင်ပနေရာတွင် ဖြစ်စေ စားသုံး၍ မရနိုင်ပါ။
- vii. အဖွဲ့အစည်းများသည် ဖြစ်နိုင်သမျှ အတိုင်းအတာအထိ တစ်ဦးနှင့် တစ်ဦးအကြား လူချဲနေခြင်း သတ်မှတ်ချက်များကို ကိုက်ညီအောင် ဆောင်ရွက်ရမည်။
- viii. ဘားများ၊ အဖျော်ယမကာ ဆိုင်များနှင့် ဘူဖေးဆိုင်များ၏ ကိုယ်တိုင်ယူ စနစ် လုပ်ငန်းများကို တားမြစ်ပါသည်။
- ix. ထုပ်ပိုးမှုမရှိသော အစားအစာ သို့မဟုတ် သောက်စရာ တစ်ခုခုကို ကိုယ်တိုင် ထုတ်ယူ၍ ဝန်ဆောင်မှုပေးခြင်းမှ ဝယ်ယူစားသုံးသူများကို တားမြစ်ထားပါသည်။

f. ကလေးသူငယ် စောင့်ရှောက်ရေး လုပ်ငန်းများ။ အတွင်းရေးမှူး သတ်မှတ်ခံရသူ ကျွန်ုပ် Andrea Palm ၏ အရေးပေါ် အခြေအနေ ညွှန်ကြားချက် #6 သည် အောက်ဖော်ပြပါ ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များဖြင့် သက်ရောက်ဆဲ ရှိပါသည် -

i. ကလေးသူငယ် စောင့်ရှောက်ရေး လုပ်ငန်းများသည် အောက်ပါအတိုင်း မိသားစုများအတွက် စောင့်ရှောက်ရေးကို ဦးစားပေး သတ်မှတ်ရမည် -

1. အဆင့် 1 - ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုတွင် အလုပ်လုပ်ကိုင်သော ဝန်ထမ်းများ၊ ကန်ထရိုက်တာများနှင့် အခြားပံ့ပိုး ဝန်ထမ်းများ
2. အဆင့် 2 - ကလေးသူငယ်နှင့် မိသားစုများ အတွင်းရေးလက်ထောက် ဌာနမှ ဆုံးဖြတ်ထားသည့်အတိုင်း စစ်တပ်၊ ကာလရှည် စောင့်ရှောက်မှု၊ နေထိုင်ရာနေရာ စောင့်ရှောက်မှု၊ ဆေးဆိုင်များ၊ ကလေးသူငယ် စောင့်ရှောက်မှု၊ ကလေးသူငယ် ပြုစုစောင့်ရှောက်ရေး၊ အစိုးရလုပ်ငန်းများ၊ ပြည်သူ ဘေးကင်းလုံခြုံရေး၊ သန့်ရှင်းရေး၊ ပို့ဆောင်ရေး၊ ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများ၊ ဖုန်းဆက်သွယ်ရေး၊ ကုန်စုံဆိုင်နှင့် အစားအသောက် ဝန်ဆောင်မှုများ ကဲ့သို့သော အရေးကြီးသည့် အခြေခံ အဆောက်အအုံ၊ ထောက်ပံ့ပို့ဆောင်ရေး လုပ်ငန်းများနှင့် အခြား အခန်းကဏ္ဍများ အစရှိသဖြင့်

ကန့်သတ်ချက်မရှိသော အရေးကြီးသည့် နယ်ပယ်များရှိ ဝန်ထမ်းများ၊
ကန့်သတ်ချက်များနှင့် အခြားဝန်ထမ်းများ။

ii. ကလေးသူငယ် စောင့်ရှောက်ရေး လုပ်ငန်းများတွင် အသက် 19နှစ်အထိ
မသန်စွမ်းသော ကလေးငယ်များအတွက် လိုင်စင် မရှိလျှင် အသက် 13နှစ်အထိ
မည်သည့် အသက်အရွယ် ကလေးများမဆို အတွက် စောင့်ရှောက်မှု
ပံ့ပိုးပေးနိုင်သော လိုင်စင်ရှိ၍ အသိအမှတ် ပြုထားသည့် ကလေးသူငယ်
စောင့်ရှောက်မှု ပံ့ပိုးသူများ။

g. ကုသိုလ်ဖြစ်နှင့် လူမှုရေး ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများ ပံ့ပိုးပေးသည့် အဖွဲ့အစည်းများ။
အစားအစာ၊ ခိုလှုံရာနေရာနှင့် လူမှုရေး ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် လိုအပ်သော သူများ၊
ဤပြည်သူ့ ကျန်းမာရေး အရေးပေါ် အခြေအနေ၏ ရလဒ်အနေဖြင့် အကူအညီ
လိုအပ်သော သူများနှင့် မသန်စွမ်းသူများအတွက် အခြားလိုအပ်ချက်များ ပံ့ပိုးပေးချိန်တွင်
အသက်မွေးမှုဆိုင်ရာ အဖွဲ့ ပံ့ပိုးပေးသော အလုပ်ခန့်အပ်မှု၊ အစားအစာ
သိုလှောင်နေရာများနှင့် အစားအသောက်ခန်းများ အပါအဝင် စီးပွားရေး လုပ်ငန်းများနှင့်
ဘာသာရေးနှင့် လောကီရေးရာ အကျိုးအမြတ် မရှာဖွေသော အဖွဲ့အစည်းများ။

h. မင်္ဂလာဆောင်များ၊ အသုဘနှင့် ဘာသာရေး အခမ်းအနားများ၊ ဘာသာရေး
အထောက်အပံ့များ၊ အခမ်းအနားများ၊ အုပ်စုများ၊ စုဝေးမှုများ၊ မင်္ဂလာဆောင်များနှင့်
အသုဘများ စသည့် မည်သည့် စုဝေးမှုများမဆို အခန်းတစ်ခန်းတွင်း သို့မဟုတ်
ကန့်သတ်ထားသော နေရာတစ်ခုအတွင်း တစ်ချိန်တည်းတွင် လူ 10 ဦးထက်
လျော့နည်း၍ ပါဝင်ရမည် ဖြစ်ပြီး လူချဲနေခြင်း သတ်မှတ်ချက်များကို အတတ်နိုင်ဆုံး
လိုက်နာရမည်။

i. အသုဘ အခမ်းအနားများ။ Wisconsin ပြည်နယ် 445.01(6) တွင်
သတ်မှတ်ထားသည့်အတိုင်း အသုဘ အခမ်းအနားများ မည်သည့် စုဝေးမှုများမဆို
အခန်းတစ်ခန်းတွင်း သို့မဟုတ် ကန့်သတ်ထားသော နေရာတစ်ခုအတွင်း
တစ်ချိန်တည်းတွင် လူ 10 ဦးထက် လျော့နည်း၍ ပါဝင်ရမည် ဖြစ်ပြီး လူချဲနေခြင်း
သတ်မှတ်ချက်များကို အတတ်နိုင်ဆုံး လိုက်နာရမည်။

j. မီဒီယာ။ သတင်းစာ၊ တီဗီ၊ ရေဒီယိုနှင့် အခြားမီဒီယာ ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများ။

k. ဓာတ်ဆီဆိုင်များနှင့် ပို့ဆောင်ရေးအတွက် လိုအပ်သော စီးပွားရေး လုပ်ငန်းများ။
ဓာတ်ဆီဆိုင်များ၊ မော်တော်ကားနှင့် မော်တော်ဆိုင်ကယ် အထောက်အပံ့၊ ပြုပြင်ရေးနှင့်
ရောင်းချမှုများ၊ သင်္ဘော အထောက်အပံ့ ပစ္စည်းများ၊ ပြုပြင်ရေးနှင့် ရောင်းချမှုများ၊
စက်ဘီး အထောက်အပံ့ ပစ္စည်းများ၊ ပြုပြင်ရေးနှင့် ရောင်းချမှုများ။

l. ငွေကြေးဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများ။ ဘဏ်များ၊ ငွေချေးပေးသည့် အဖွဲ့များနှင့် အခြား သိုလှောင်ခြင်း သို့မဟုတ် ချေးငှားခြင်း အဖွဲ့အစည်းများ၊ လိုင်စင်ရ ငွေကြေး ဝန်ဆောင်မှု ပံ့ပိုးသူများ၊ အာမခံ ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများ၊ အကျိုးဆောင်များ လုပ်ငန်းများနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု အကြံပေးရုံးများ၌ အရေးကြီးသည့် လုပ်ငန်းဆောင်တာများ ဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်သော အမှုထမ်းများ။

m. ကုန်မာနှင့် အထောက်အပံ့ အရောင်းဆိုင်များ။ ကုန်မာဆိုင်များနှင့် လျှပ်စစ်၊ ရေပိုက်၊ အပူပေးစနစ်နှင့် ဆောက်လုပ်ရေးပစ္စည်းများ ရောင်းချသည့် စီးပွားရေး လုပ်ငန်းများ။

n. အရေးကြီးသည့် ရောင်းဝယ်မှုများ။ ရေပိုက်သမား၊ လျှပ်စစ်ကျွမ်းကျင်သူများ၊ လက်သမားများ၊ အလုပ်ကြမ်းသမားများ၊ သတ္တုပြား၊ သံ လုပ်သားများ၊ အင်္ဂတေ၊ ပိုက် ရောင်းဝယ်မှုများ၊ ထုတ်လုပ်သူများ၊ အပြီးသတ် လုပ်ဆောင်သူများ၊ ပိုးသတ်သူများ၊ ပိုးသတ်ဆေး အသုံးပြုခြင်း၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းနှင့် အစိုးရဆိုင်ရာ အိမ်ရာ အဆောက်အအုံများအတွက် သန့်ရှင်းခြင်းနှင့် စောင်ကြပ် ဝန်ထမ်းများ၊ လုံခြုံရေး ဝန်ထမ်း၊ အင်ဂျင်နီယာများ၊ HVAC ဆေးသုတ်ခြင်း၊ ပြောင်းရွှေ့ခြင်းနှင့် နေရာ ပြန်ချရေး ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများ၊ သစ်တောလုပ်ငန်းနှင့် သစ်တောပညာရှင်များနှင့် ဘေးကင်းလုံခြုံရေး၊ သန့်ရှင်းရေးနှင့် အရေးကြီးသည့် နေထိုင်ရာနေရာ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများ၊ အရေးကြီးသည့် ဆောင်ရွက်ချက်များ၊ အရေးကြီးသည့် အစိုးရလုပ်ငန်းများနှင့် အရေးကြီးသည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများနှင့် လုပ်ငန်း လည်ပတ်မှုများကို ထိန်းသိမ်းခြင်းအတွက် လိုအပ်သော ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများကို ပံ့ပိုးပေးသော အခြား ဝန်ဆောင်မှု ပံ့ပိုးသူများ အစရှိသည်တို့ အပါအဝင် ကန့်သတ်ချက် မရှိဘဲ အဆောက်အအုံနှင့် ဆောက်လုပ်ရေး ရောင်းဝယ်သူ အမျိုးသားများနှင့် အမျိုးသမီးများနှင့် အခြား ရောင်းဝယ်မှုများ။

o. စာပို့စနစ်၊ ချောပို့၊ ကုန်စည်ပို့ဆောင်ခြင်း၊ ထောက်ပံ့ ပို့ဆောင်ရေး၊ ကုန်ပစ္စည်း ပေးဝေခြင်းနှင့် လိုက်လံကောက်ခြင်း ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများ။ စာတိုက်များနှင့် ကုန်စည်ပို့ဆောင်ခြင်းနှင့် ကုန်ပစ္စည်း ပေးဝေခြင်း ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများ ပံ့ပိုးသော အခြား စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများနှင့် စားသောက်ကုန်များ၊ အစားအစာ၊ သောက်စရာများ၊ ကုန်ပစ္စည်းများ၊ ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများကို သုံးစွဲသူထံသို့ မဟုတ် စီးပွားရေး လမ်းကြောင်းများမှတစ်ဆင့် ပေးပို့ပေးသော စီးပွားရေး လုပ်ငန်းများ။

p. ပင်မင်း ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများ။ အဝတ်လျှော်ဆိုင်များ၊ အခြောက်လျှော် ဆိုင်များ၊ စက်ရုံ ပင်မင်း ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများ၊ ပင်မင်း ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်း ပံ့ပိုးသူများ။

q. နေအိမ်မှ အလုပ်လုပ်ရန် အထောက်အပံ့များ။ နေအိမ်မှ အလုပ်လုပ်သူများ အတွက် လိုအပ်သော ကုန်ပစ္စည်းများကို ရောင်းချ၊ ထုတ်လုပ် သို့မဟုတ် ပံ့ပိုးပေးသော စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ။

r. အရေးကြီးသည့် စီးပွားရေး လုပ်ငန်းများနှင့် လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများနှင့် အရေးကြီးသည့် အစိုးရ လုပ်ငန်းများအတွက် အထောက်အပံ့များ။ ကွန်ပျူတာ၊ အသံနှင့် ဝီဒီယို အီလက်ထရွန်းနစ် ပစ္စည်းများ၊ အိမ်အသုံးအဆောင် စက်ပစ္စည်းများ၊ IT နှင့် ဖုန်းဆက်သွယ်ရေး ကိရိယာများ၊ ဟာ့ဒ်ဝဲလ်ပစ္စည်း၊ သုတ်ဆေး၊ ဖန်၊ လျှပ်စစ်၊ ရေပိုက်နှင့် အပူပေး ပစ္စည်းများ၊ ဆောက်လုပ်ရေး ပစ္စည်းနှင့် ကိရိယာ၊ သန့်ရှင်းရေး ပစ္စည်းများ၊ တစ်ကိုယ်ရေ သန့်ရှင်းရေး ပစ္စည်းများ၊ အစားအစာ၊ အစားအစာ အဖြည့်ပစ္စည်းများ၊ ပါဝင်ပစ္စည်းများနှင့် အစိတ်အပိုင်းများ၊ ဆေးဝါးနှင့် အရိုးကုသမှု ပစ္စည်းကိရိယာ၊ ဘေးကင်းရေးနှင့် လုံခြုံရေးအတွက် သေနတ်နှင့် ခဲယမ်း ထောက်ပံ့သူများနှင့် လက်လီ ဖြန့်ချိသူများ၊ အလင်းပညာနှင့် ဓာတ်ပုံပညာရပ်ဆိုင်ရာ ကိရိယာ ပစ္စည်းများ၊ ရောဂါအမျိုးအမည် ဖော်ထုတ်ခြင်း၊ အစားအစာနှင့် သောက်စရာများ၊ ဓာတုပစ္စည်းများ၊ စာရွက်နှင့် စက္ကူဖြင့် ပြုလုပ်သော ထုတ်ကုန်များ၊ ဆပ်ပြာများနှင့် ဆပ်ပြာမှုန့်များ အပါအဝင် ပံ့ပိုးရန် သို့မဟုတ် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်သော အထောက်အပံ့များ ရှိသည့် အရေးကြီးသည့် အစိုးရလုပ်ငန်းများနှင့် အခြား အရေးကြီးသည့် စီးပွားရေး လုပ်ငန်းများနှင့် လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများကို ရောင်းချ၊ ထုတ်လုပ် သို့မဟုတ် ပံ့ပိုးပေးသော စီးပွားရေး လုပ်ငန်းများ။

ဤအခန်းရှိ အရေးကြီးသည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်း သို့မဟုတ် လုပ်ငန်း လည်ပတ်မှုတစ်ရပ်ဟု ထင်မှတ်ရသော စီးပွားရေးလုပ်ငန်း သို့မဟုတ် လုပ်ငန်း လည်ပတ်မှု တစ်ခုခုသည် ကုန်ပစ္စည်းများ သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများကို ပံ့ပိုးပေးခြင်းအတွက် အရေးကြီးသည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများနှင့် လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှု သို့မဟုတ် အရေးကြီးသည့် အစိုးရဆိုင်ရာ လုပ်ဆောင်ချက်များအတွက် လိုအပ်သော လုပ်ငန်းများကိုသာ ဆောင်ရွက်နိုင်သည်။ အရေးမကြီးသော ကုန်ပစ္စည်းများ သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများကို အနိမ့်ဆုံး အခြေခံ လုပ်ငန်းများအဖြစ်သာ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်နိုင်သည်။

s. ပို့ဆောင်ရေး။ လေကြောင်းလိုင်းများ၊ တက်စီများ၊ ပို့ဆောင်ရေး ကွန်ရက် ပံ့ပိုးသူများ (Uber နှင့် Lyft ကဲ့သို့)၊ ယာဉ် ငှားရမ်းရေး ဝန်ဆောင်မှုများ၊ ပို့ဆောင်ရေး ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများနှင့် အရေးကြီးသည့် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ချက်များနှင့် ဤညွှန်ကြားချက်တွင် တိကျသေချာစွာ တရားဝင် ခွင့်ပြုထားသော အခြားရည်ရွယ်ချက်များအတွက် လိုအပ်သော အခြား ပုဂ္ဂလိက၊ အများပြည်သူနှင့် စီးပွားရေးဆိုင်ရာ ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ထောက်ပံ့ပို့ဆောင်ရေး ပံ့ပိုးသူများ။

t. နေအိမ် အခြေပြု စောင့်ရှောက်မှုနှင့် ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများ။ စောင့်ရှောက်မှု ပံ့ပိုးရန် ကလေး၏ နေအိမ်သို့ သွားလာနိုင်သော ပြုစောင့်ရှောက်သူများ သို့မဟုတ် ကလေးထိန်းများနှင့် အစားအသောက် ပို့ဆောင်ရေး အပါအဝင် အခြားအိမ်တွင်း

ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများ အပါအဝင် သက်ကြီး ရွယ်အိုများ၊ အရွယ်ရောက်သူများ၊ ကလေးငယ်များ သို့မဟုတ် မသန်စွမ်းသူများ၊ စိတ်ကစဉ်းကလျား ဖြစ်သူများ သို့မဟုတ် စိတ်မကျန်းမာသူများအတွက် နေအိမ်အခြေပြု စောင့်ရှောက်မှု။

u. အတတ်ပညာ ကျွမ်းကျင်မှုဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများ။ ဥပဒေ သို့မဟုတ် စာရင်းအင်း ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများ၊ အာမခံ ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများ၊ အိမ်ခြံမြေ ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများ (ဆန်းစစ်ချက်၊ အိမ် စစ်ဆေးခြင်းနှင့် အမည်ပေါက် ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများ အပါအဝင်) ကဲ့သို့သော အတတ်ပညာ ကျွမ်းကျင်မှုဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများ။ အမြင့်မားဆုံး အတိုင်းအတာအထိ ဤဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများသည် လူလူချင်း တွေ့ဆုံခြင်းကို ရှောင်ရန် ကွန်ပျူတာမှ တစ်ဆင့် တွေ့ဆုံမှုများ၊ ဖုန်းဖြင့် ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးမှုများနှင့် အဝေးမှ အလုပ်လုပ်ခြင်း (ဆိုလိုသည်မှာ - အိမ်မှ အလုပ်လုပ်ခြင်း) အပါအဝင် နည်းပညာကို အသုံးပြုရမည်။

v. အရေးကြီးသည့် ကုန်ပစ္စည်းများနှင့် စက်မှုလုပ်ငန်းများအတွက် ထုတ်လုပ်ရေး၊ ဖြန့်ဖြူးရေးနှင့် ထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူးရေး။ ဆေးဝါး၊ နည်းပညာ၊ ဇီဝနည်းပညာ၊ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှု၊ ဓာတုပစ္စည်းများနှင့် သန့်ရှင်းရေး၊ စွန့်ပစ်ပစ္စည်း ကောက်ယူခြင်းနှင့် စွန့်ပစ်ခြင်း၊ စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေး၊ အစားအစာနှင့် သောက်စရာ၊ ပို့ဆောင်ရေး၊ စွမ်းအင်၊ စတိုးလ်နှင့် စတိုးလ်ထုတ်ကုန်များ၊ ရေနံနှင့် လောင်စာ၊ သတ္တုတွင်း၊ ဆောက်လုပ်ရေး၊ အမျိုးသား ကာကွယ်ရေး၊ ဆက်သွယ်ရေးနှင့် အခြား အရေးကြီးသည့် အစိုးရ လုပ်ငန်းများနှင့် အရေးကြီးသည့် စီးပွားရေး လုပ်ငန်းများနှင့် လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများမှ အသုံးပြုသည့် ထုတ်ကုန်များ စသည့် စက်မှုလုပ်ငန်းများအတွက် အရေးကြီးသည့် ကုန်ပစ္စည်းများနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများ ထုတ်လုပ်၍ ထောက်ပံ့ပေးသော ထုတ်လုပ်သည့် ကုမ္ပဏီများ၊ ဖြန့်ဖြူးရေး ကုမ္ပဏီများနှင့် ထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူးရေး ကုမ္ပဏီများ။

ဤအခန်းရှိ အရေးကြီးသည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်း သို့မဟုတ် လုပ်ငန်း လည်ပတ်မှုတစ်ရပ်ဟု ထင်မှတ်ရသော စီးပွားရေးလုပ်ငန်း သို့မဟုတ် လုပ်ငန်း လည်ပတ်မှု တစ်ခုခုသည် ကုန်ပစ္စည်းများ သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများကို ပံ့ပိုးပေးခြင်းအတွက် အရေးကြီးသည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများနှင့် လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှု သို့မဟုတ် အရေးကြီးသည့် အစိုးရဆိုင်ရာ လုပ်ဆောင်ချက်များအတွက် လိုအပ်သော လုပ်ငန်းများကိုသာ ဆောင်ရွက်နိုင်သည်။ အရေးမကြီးသော ကုန်ပစ္စည်းများ သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများကို အနိမ့်ဆုံး အခြေခံ လုပ်ငန်းများအဖြစ်သာ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်နိုင်သည်။

w. အရေးကြီးသည့် အလုပ်သမားအဖွဲ့ လုပ်ဆောင်ချက်များ။ အရေးကြီးသည့် လုပ်ဆောင်ချက်များတွင် ကျန်းမာရေးနှင့် လူမှုဖူလုံရေး ရန်ပုံငွေများ၏ စီမံအုပ်ချုပ်ခြင်းနှင့် အရေးကြီးသည့် စီးပွားရေး လုပ်ငန်းများနှင့် လုပ်ငန်း လည်ပတ်မှုများတွင် ဝန်ဆောင်မှုများ

ပံ့ပိုးပေးသော အဖွဲ့ဝင်များ၏ အဆင်ပြေမှုနှင့် ဘေးကင်းလုံခြုံရေးအပေါ် စစ်ဆေးပေးသော အမှုထမ်းများ ပါဝင်ပါသည်။ သို့ရာတွင် စစ်ဆေးမှုများကို ဖြစ်နိုင်သော နေရာတွင် တယ်လီဖုန်းဖြင့် သို့မဟုတ် အဝေးမှနေ၍ ပြုလုပ်ပါသည်။

x. ဟိုတယ်များနှင့် မိတ်ဆက်မှုများ။ ဟိုတယ်များနှင့် မိတ်ဆက်မှုများသည် အောက်ပါတို့ကို လိုက်နာရမည် -

i. 13.b၊ 13.d နှင့် 13.e ၏ သတ်မှတ်ချက်များကို လိုက်နာရမည်။

ii. ရေကူးကန်များ၊ ရေစိမ်ကန်များနှင့် လေ့ကျင့်ခန်း ပြုလုပ်ခြင်း အထောက်အပံ့များကို ပိတ်ရမည်။

iii. ဧည့်သည်လက်ခံရေး ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် တန်းစီနေစဉ် လူချဲနေခြင်း သတ်မှတ်ချက်များကို လိုက်နာရန် နေရာ အလုံအလောက် ပံ့ပိုးပေးခြင်း အပါအဝင် ဧည့်သည်စောင့်ခန်းများ သို့မဟုတ် အခြားအများနှင့်ဆိုင်သည့် ဧရိယာများတွင် လူစုဝေးခြင်းမဖြစ်အောင် ဧည့်သည်များကို တားမြစ်ရမည်။

y. ပိုမိုမြင့်မားသော ပညာရေး အဖွဲ့အစည်းများ။ အဝေးသင် သင်ယူလေ့လာခြင်း အဆင်ပြေချောမွေ့စေခြင်း၊ အရေးကြီးသည့် သုတေသန ဆောင်ရွက်ခြင်း သို့မဟုတ် အဖွဲ့အစည်းမှ ဆုံးဖြတ်သည့်အတိုင်း အရေးကြီးသည့် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ချက်များ လုပ်ဆောင်ခြင်း ရည်ရွယ်ချက်များအတွက် ပိုမိုမြင့်မားသော ပညာရေး အဖွဲ့အစည်းများ။

z. WEDC သတ်မှတ်ထားသော စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ။ သီးခြား အခြေအနေတွင် အရေးကြီးသည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်း သို့မဟုတ် လုပ်ငန်း လည်ပတ်မှုများအဖြစ် ဤညွှန်ကြားချက်တွင် လုပ်ငန်းတစ်ခုကို စာရင်း မသွင်းထားလျှင် သို့သော် ထိုလုပ်ငန်းကို ဤသတ်မှတ်ချက်တွင် ထည့်သွင်းသင့်သည်ဟု ယုံကြည်လျှင် ထိုလုပ်ငန်းသည် အောက်ပါ Wisconsin စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ကော်ပိုရေးရှင်း (WEDC) ဝက်ဆိုဒ်ရှိ သတင်းအချက်အလက် စာမျက်နှာတွင် တိုင်ပင်ဆွေးနွေးသင့်သည် - www.wedc.org/nonessentialbusiness။ စီးပွားရေး လုပ်ငန်းတစ်ခုသည် အရေးကြီးသည့် စီးပွားရေး လုပ်ငန်းများနှင့် လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများ၏ ရည်မှန်းချက်အတွင်း မကျရောက်ကြောင်း ယုံကြည်နေဆဲဖြစ်လျှင် သတ်မှတ်ချက် တောင်းဆိုသော ပုံစံကို အသုံးပြု၍ Wisconsin စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ကော်ပိုရေးရှင်း (WEDC) တွင် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

14. အနိမ့်ဆုံး အခြေခံ လုပ်ငန်းများ။ ဤညွှန်ကြားချက်၏ ရည်ရွယ်ချက်များ အတွက် အနိမ့်ဆုံး အခြေခံ လုပ်ငန်းများတွင် အောက်ပါတို့ ပါဝင်ပါသည်။ သို့ရာတွင် အဆိုပါ လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်စဉ်တွင်

ဝန်ထမ်းများသည် တတ်နိုင်သမျှ အတိုင်းအတာအထိ လူချဲနေခြင်း သတ်မှတ်ချက်များကို လိုက်နာရမည် -

a. အခြေခံ လုပ်ဆောင်ချက်များ။ လုပ်ငန်း၏ စာရင်းတန်ဖိုးကို ထိန်းသိမ်းရန်၊ လုပ်ငန်း၏ စက်ရုံနှင့် ကိရိယာ ပစ္စည်း အခြေအနေကို ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရန်၊ လုံခြုံရေး စီစစ်ရန်၊ ဤလုပ်ဆောင်ချက်များကို အခြားအဖွဲ့များထံ ပြင်ပလုပ်ငန်းအပ်နှံခြင်း အပါအဝင် လစာ စာရင်းနှင့် ဝန်ထမ်း အကျိုးခံစားခွင့်များ သို့မဟုတ် ၎င်းနှင့် သက်ဆိုင်သော လုပ်ဆောင်ချက်များကို ဆောင်ရွက်ရန် အနိမ့်ဆုံး လိုအပ်မှု လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများ။

b. အဝေးမှ အလုပ်လုပ်ခြင်းကို အဆင်ပြေချောမွေ့စေခြင်း။ လုပ်ငန်း၏ ဝန်ထမ်းများသည် မိမိတို့ နေထိုင်ရာနေရာမှ ဆက်လက်၍ အလုပ်လုပ်ကိုင်နိုင်အောင် လွယ်ကူချောမွေ့စေရန် အနိမ့်ဆုံး လိုအပ်မှု လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများ။

c. ဝန်ထမ်း ရွေးချယ်သတ်မှတ်ခြင်း။ အရေးမကြီးသော စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများနှင့် လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုများသည် အနိမ့်ဆုံး အခြေခံ လုပ်ငန်းများကို စီမံခန့်ခွဲရန် မည်သည့် အလုပ်သမားများ လိုအပ်ကြောင်းကို ဆုံးဖြတ်ရမည်ဖြစ်ပြီး ထိုရွေးချယ်သတ်မှတ်ခြင်းအား အဆိုပါ အလုပ်သမားများကို အကြောင်းကြားရမည်။

d. ပို့ဆောင်ခြင်းနှင့် စာပို့ခြင်း။ အနိမ့်ဆုံး အခြေခံ လုပ်ငန်းများတွင် ကားတစ်စီး သို့မဟုတ် ကုန်ကားတစ်စီး အပါအဝင် အခန်းတစ်ခန်း သို့မဟုတ် ကန့်သတ်ထားသော နေရာတစ်ခုအတွင်း လူတစ်ဦးမှ လုပ်ငန်းများ အားလုံးကို ဆောင်ရွက်လျှင် အရေးမကြီးသည့် ပို့ဆောင်မှုများ၊ ပါဆယ်ထုပ်များ ပေးပို့ခြင်း သို့မဟုတ် ပါဆယ်ထုပ်များ လက်ခံခြင်း ပါဝင်နိုင်သည်။ ပို့ဆောင်မှု သို့မဟုတ် ပါဆယ် ဝန်ဆောင်မှုများတွင် လက်ခံရရှိသူ၏ လက်မှတ် မလိုအပ်နိုင်ပါ။ အရေးမကြီးသည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအတွက် အရေးမကြီးသည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများနှင့် ထောက်ပံ့ပို့ဆောင်ရေး၏ ကုန်ပစ္စည်းထောက်ပံ့သူများသည် အရေးမကြီးပါ။ ဤအခန်းပါ အခြား အရေးမကြီးသည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခြင်းအတွက် ကုန်ပစ္စည်းများ သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများ ပံ့ပိုးရန် အနိမ့်ဆုံး အခြေခံ လုပ်ငန်းများဖြင့်သာ ဆောင်ရွက်ရမည်။

e. လမ်းဘေးတွင် လာရောက်ယူဆောင်ခြင်း။ အနိမ့်ဆုံး အခြေခံ လုပ်ငန်းများတွင် ကားတစ်စီး သို့မဟုတ် ကုန်ကားတစ်စီး အပါအဝင် အခန်းတစ်ခန်း သို့မဟုတ် ကန့်သတ်ထားသော နေရာတစ်ခုအတွင်း လူတစ်ဦးမှ လုပ်ငန်းများ အားလုံးကို ဆောင်ရွက်လျှင် ကုန်ပစ္စည်းများအား လမ်းဘေးတွင် လာရောက်ယူဆောင်ခြင်း ပါဝင်နိုင်ပါသည်။ ကုန်ပစ္စည်းများကို လာရောက်မယူဆောင်မီ အွန်လိုင်း သို့မဟုတ် ဖုန်းဖြင့် ဝယ်ယူရမည်။ ထုတ်လုပ်သည့်ကုမ္ပဏီ၊ ဖြန့်ဖြူးသူ သို့မဟုတ် စတိုးဆိုင်မှ

ကုန်ပစ္စည်းများကို ကြိုတင်ထုပ်ပိုးထားရမည်။ ဆိုင်သည် ဝယ်ယူသူ၏ လက်မှတ် မလိုအပ်နိုင်ပါ။ စတိုးဆိုင်သည် အိမ်၌ ပိုမိုဘေးကင်း လုံခြုံခြင်း ညွှန်ကြားချက်၏ အခန်း 16 တွင် ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း လူချဲ့နေခြင်း သတ်မှတ်ချက်များကို လိုက်နာရန် လာရောက်ယူဆောင်မှုများကို အချိန်ဇယား ရေးဆွဲရမည်။ အရေးမကြီးသည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအတွက် အရေးမကြီးသည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများနှင့် ထောက်ပံ့ပို့ဆောင်ရေး၏ ကုန်ပစ္စည်းထောက်ပံ့သူများသည် အရေးမကြီးပါ။ ဤအခန်းပါ အခြား အရေးမကြီးသည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခြင်းအတွက် ကုန်ပစ္စည်းများ သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများ ပံ့ပိုးရန် အနိမ့်ဆုံး အခြေခံ လုပ်ငန်းများဖြင့်သာ ဆောင်ရွက်ရမည်။

f. အနုပညာနှင့် လက်မှုပညာ ဆိုင်များ။ အခန်း 14.e တွင် ဖော်ပြထားသည့် အတိုင်း အနုပညာနှင့် လက်မှုပညာ ဆိုင်များသည် လမ်းဘေးတွင် လာရောက်ယူဆောင်ခြင်းကို ဆောင်ရွက်နိုင်သည်။ ဝန်ထမ်း တစ်ဦးထက် ပိုကာ သို့သော် လိုအပ်သည့် အနိမ့်ဆုံး ဝန်ထမ်းအရေအတွက်ထက် မပိုဘဲ တစ်ကိုယ်ရေ အကာအကွယ်ပေး ပစ္စည်းကိရိယာ (ဆိုလိုသည်မှာ အိမ်လုပ် နှာခေါင်းစည်းများ) ပြုလုပ်ခြင်းအတွက် ပစ္စည်းအော်ဒါများကို ဖြည့်ပေးခြင်းအတွက်သာ ဆိုင်၌ အလုပ်လုပ်နိုင်သည်။ ဤအခန်းတွင် ခွင့်ပြုထားသည့် ထပ်ဆောင်း ဝန်ထမ်းများသည် တစ်ကိုယ်ရေ အကာအကွယ်ပေး ပစ္စည်းကိရိယာများ ပြုလုပ်ခြင်းအတွက် မလိုအပ်သော ပစ္စည်းများအား ရောင်းချခြင်းတွင် တစ်နည်းနည်းဖြင့် ရောင်းချခြင်း၊ ထုပ်ပိုးခြင်း သို့မဟုတ် ကူညီပေးခြင်း မပြုလုပ်နိုင်ပါ။ တစ်ကိုယ်ရေ အကာအကွယ်ပေး ပစ္စည်းကိရိယာအတွက် အော်ဒါများ ဖြည့်တင်းခြင်း သို့မဟုတ် လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ခြင်းအတွက် အလုပ်လုပ်သော ဝန်ထမ်းများ အားလုံးသည် ဤလမ်းညွှန်ချက်၏ အခန်း 2.b.i. နှင့် 2.b.ii. ပါ သတ်မှတ်ချက်များ အားလုံးကို လိုက်နာရမည်။

g. အလှအပရေးရာ သို့မဟုတ် ပြင်ပလုပ်ငန်း။ အနိမ့်ဆုံး အခြေခံ လုပ်ငန်းများတွင် ကားတစ်စီး သို့မဟုတ် ကုန်ကားတစ်စီး အပါအဝင် အခန်းတစ်ခန်း သို့မဟုတ် ကန့်သတ်ထားသော နေရာတစ်ခုအတွင်း လူတစ်ဦးမှ လုပ်ငန်းများ အားလုံးကို ဆောင်ရွက်လျှင် အလှအပရေးရာ သို့မဟုတ် ပြင်ပ နေထိုင်မှုဆိုင်ရာ ဆောက်လုပ်ရေးနှင့် မြက်ခင်း စောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်း ပါဝင်နိုင်ပါသည်။ တစ်ချိန်တည်း၌ အလုပ်နေရာတွင် ဝန်ထမ်း သို့မဟုတ် အလုပ်သမား တစ်ဦးထက် မပိုဘဲ ရှိနိုင်သည်။ ဝန်ဆောင်မှုများသည် လက်ခံရရှိသူ၏ လက်မှတ် မလိုအပ်နိုင်ပါ။ အလုပ်နေရာတွင် လူတစ်ဦးထက်ပို၍ လိုအပ်သော အလှအပရေးရာ သို့မဟုတ် ပြင်ပလုပ်ငန်းကို တားမြစ်ပါသည်။

15. အရေးကြီးသော ခရီးသွားလာမှု။ မိမိတို့၏ အဓိကနေထိုင်ရာ နေရာ သို့မဟုတ် နေအိမ်၌ နေထိုင်ရန် လူတိုင်းကို အလေးအနက် တိုက်တွန်းပါသည်။ အဓိကမဟုတ်သော ဒုတိယ နေအိမ်များ သို့မဟုတ် နေထိုင်ရာ နေရာများသို့ သွားလာခြင်းကို ဖြစ်နိုင်လျှင် ရှောင်ရှားသင့်သည်။ အစိုးရ လမ်းညွှန်ချက်နှင့်

ကိုက်ညီစွာ ကျွန်ုပ်တို့၏ အိမ်နီးချင်း နိုင်ငံများကို ကာကွယ်ပေးရန်အတွက် အိမ်၌ နေထိုင်ကြရန် Wisconsin ပြည်သူများကို တိုက်တွန်းပြီး မလိုအပ်ဘဲ သွားလာခြင်းကို ပြင်းထန်စွာ တားမြစ်ပါသည်။ အရေးကြီးသော ခရီးသွားလာမှု တစ်ခုခုဖြင့် လုပ်ဆောင်သူများသည် တတ်နိုင်သမျှ အတိုင်းအတာအထိ လူချဲနေခြင်း သတ်မှတ်ချက်များကို လိုက်နာရမည်။ ဤညွှန်ကြားချက်၏ ရည်ရွယ်ချက်များ အတွက် အရေးကြီးသော ခရီးသွားလာမှုတွင် အောက်ပါတို့ ပါဝင်ပါသည် -

- a. အရေးကြီးသည့် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ချက်များ၊ အထူး အခြေအနေများ၊ အရေးကြီးသည့် အစိုးရလုပ်ငန်းများ၊ အရေးကြီးသည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းနှင့် လုပ်ငန်း လည်ပတ်မှုများ သို့မဟုတ် အနိမ့်ဆုံး အခြေခံ လုပ်ငန်းများအား ပံ့ပိုးခြင်း သို့မဟုတ် ထိုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် သက်ဆိုင်သော ခရီးသွားလာခြင်း။
- b. သက်ကြီးရွယ်အိုများ၊ အရွယ်မရောက်သေးသူများ၊ မိခင်သူများ၊ မသန်စွမ်းသူများ သို့မဟုတ် အခြားအားနွဲ့သူများအား စောင့်ရှောက်ရန် ခရီးသွားခြင်း။
- c. အဝေးသင် သင်ယူလေ့လာခြင်းအတွက် ပစ္စည်းများ လက်ခံခြင်း၊ အစားအသောက်များ လက်ခံခြင်း သို့မဟုတ် အခြားသက်ဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် ပညာရပ်ဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများထံသို့ သို့မဟုတ် ပညာရပ်ဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများထံမှ ခရီးသွားခြင်း။
- d. တရားစီရင်ပိုင်ခွင့် ပြင်ပမှ နေထိုင်နေရာတစ်ခုဆီသို့ ပြန်လာရန် ခရီးသွားလာခြင်း။
- e. ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ခွင့် သဘောတူညီမှုနှင့်အညီ ကလေးငယ်များကို ပို့ဆောင်ရန် အပါအဝင် ဥပဒေအာဏာ သို့မဟုတ် တရားရုံးအမိန့်အရ လိုအပ်သော ခရီးသွားလာခြင်း။
- f. Wisconsin ပြင်ပ နေထိုင်ရာနေရာသို့ ပြန်ရန် နေထိုင်သူ မဟုတ်သူများအတွက် လိုအပ်သော ခရီးသွားလာမှု၊ အဆိုပါ ခရီးသွားလာမှု မစတင်မီ အသုံးဝင်၍ ရရှိနိုင်သော Wisconsin ပြင်ပ ထိုသူများ၏ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးကို အတည်ပြုရန် အလေးအနက် တိုက်တွန်းပါသည်။

16. လူချဲနေခြင်း သတ်မှတ်ချက်များ။ ဤညွှန်ကြားချက်၏ ရည်ရွယ်ချက်များအတွက် လူချဲနေခြင်း သတ်မှတ်ချက်များတွင် အောက်ပါတို့ ပါဝင်ပါသည် -

- a. လူတစ်ဦးနှင့် တစ်ဦးကြား လူချဲနေခြင်း ခြောက် (6) ပေ ထိန်းသိမ်းခြင်း
- b. လက်များကို ဆပ်ပြာ၊ ရေဖြင့် အနည်းဆုံး စက္ကန့် 20 ကြာအောင် မကြာခဏ ဆေးကြောခြင်း သို့မဟုတ် လက်သန့်ဆေးရည် အသုံးပြုခြင်း
- c. နှာချေ ချောင်းဆိုးလျှင် ဖုံးအုပ်ခြင်း (အင်္ကျီလက် သို့မဟုတ် တံတောင်အတွင်း၊ လက်ဖြင့် မဖုံးအုပ်ရပါ)
- d. ထိတွေ့မှုများသော မျက်နှာပြင်များကို ပုံမှန် သန့်ရှင်းခြင်း

- e. လက်ဆွဲမနှုတ်ဆက်ခြင်း။ နှင့်
- f. DHS နှင့် ရောဂါထိန်းချုပ်ရေးအတွက် အမေရိကန် စင်တာများမှ ထုတ်ပြန်ထားသော အခြားပြည်သူ့ ကျန်းမာရေး အကြံပြုချက်များ အားလုံးကို လိုက်နာခြင်း။

စည်းကမ်းလိုက်နာခြင်းနှင့် သက်ဆိုင်ခြင်း

17. မျိုးနွယ်စု လူမျိုးများ။

- a. Wisconsin တွင် မျိုးနွယ်စုများကို အသိအမှတ်ပြုထားသော မျိုးနွယ်စု ဆယ့်တစ်စု၏ မည်သည့် မျိုးနွယ်စုအတွက်ဖြစ်စေ ယုံကြည်အပ်နှင်းထားသော အစိုးရ မြေယာများနှင့် မျိုးနွယ်စုဆိုင်ရာ သီးသန့်နယ်မြေများ၏ နယ်နိမိတ်များ အတွင်း မျိုးနွယ်စုဝင်များ၏ လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများသည် ဤညွှန်ကြားချက်တွင် ပါဝင်သည့် ကန့်သတ်ချက်များနှင့် ကင်းလွတ်ပါသည်။ သို့သော်လည်း မျိုးနွယ်စု အာဏာပိုင်များ၏ ကန့်သတ်ချက်များအတိုင်း ဖြစ်နိုင်ပါသည်။
- b. မျိုးနွယ်စု မဟုတ်သူများသည် လေးစားမှုရှိသင့်ပြီး မျိုးနွယ်စုများ၏ ပိုင်နက်သို့ အရေးကြီးဘဲ ခရီးသွားခြင်းကို ရှောင်ရှားသင့်ပါသည်။
- c. Wisconsin ၏ ဒေသတွင်း အစိုးရသည် မိမိတို့ ဒေသတွင်းရှိ မျိုးနွယ်စု လူမျိုးများနှင့် ညှိနှိုင်းခြင်း၊ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် အချက်အလက်များ မျှဝေခြင်း ပြုလုပ်သင့်ပါသည်။

18. စည်းကမ်းလိုက်နာခြင်း။ ဤညွှန်ကြားချက်သည် စီရင်စု ငြိမ်ဝပ်ပိပြားရေး အရာရှိ အပါအဝင် ပြည်တွင်း ဥပဒေပြု အရာရှိမှ အတည်ပြုပါသည်။ ဤညွှန်ကြားချက်ကို ချိုးဖောက်ခြင်း သို့မဟုတ် တားဆီးပိတ်ပင်ခြင်းအတွက် ရက် 30 အထိ ထောင်ဒဏ် သို့မဟုတ် ဒဏ်ငွေ ဒေါ်လာ 250 အထိ သို့မဟုတ် ထိုနှစ်ရပ်စလုံးကိုဖြစ်စေ အပြစ်ဒဏ် ခံရနိုင်ပါသည်။ Wisconsin ပြည်နယ် 252.25။

19. သီးခြားစီဖြစ်မှု။ လူတစ်ဦးတစ်ယောက် သို့မဟုတ် အခြေအနေ တစ်ရပ်ရပ် အတွက် ဤညွှန်ကြားချက်၏ ပြဋ္ဌာန်းချက် တစ်ရပ်ရပ် သို့မဟုတ် ၎င်း၏ ကျင့်သုံးမှုသည် တရားမဝင်ဖြစ်လျှင် အခြားလူများ သို့မဟုတ် အခြေအနေများအတွက် ထိုအပိုင်း သို့မဟုတ် ပြဋ္ဌာန်းချက်အား ကျင့်သုံးခြင်း အပါအဝင် ညွှန်ကြားချက်၏ ကျန်သည့်အပိုင်းသည် ထိခိုက်မှု မရှိစေဘဲ အပြည့်အဝ ဆက်လက်၍ သက်ရောက်မှု ရှိစေရမည်။ ဤအဆုံးအထိ ဤညွှန်ကြားချက်၏ ပြဋ္ဌာန်းချက်များသည် သီးခြားစီဖြစ်ပါသည်။

20. လွှမ်းမိုးမှု။ ဤညွှန်ကြားချက်ဖြင့် ကွဲပြားဆန့်ကျင်သော ပြည်တွင်း အမိန့် တစ်ရပ်ရပ်ကို ဤညွှန်ကြားချက်သည် အစားထိုးပါသည်။

21. အချိန်ကာလ။ ဤညွှန်ကြားချက်သည် ဧပြီလ 24ရက် 2020 သောကြာနေ့ နံနက် 8နာရီမှ စတင်၍ အကျိုးသက်ရောက်မည် ဖြစ်ပါသည်။ ဤညွှန်ကြားချက်သည် မေလ 26ရက် 2020 အင်္ဂါနေ့ နံနက် 8 နာရီ အချိန် တိုင်အောင် အကျိုးသက်ရောက် နေရမည်။

Andrea Palm

အတွင်းရေးမှူး၊ သတ်မှတ်ခံရသူ
ကျန်းမာရေး ဝန်ဆောင်မှုများ ဌာန
Wisconsin ပြည်နယ်

နေ့စွဲ